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روزنامه اقتصادی استان اصفهان

در آیین امضای تفاهم نامه همکاری مشترک آموزشی بین شهرداری و فنی حرفه ای  عنوان شد ؛  

 در جامعه جهانی امروز، هر فرد یک فرهنگسراست
        نکته قابل توجه این است که برای خلاقیت فرهنگی که آماج همه شهرداری هاست، هیچ راهی ممکن نیست مگر اینکه تک تک شهروندان یک نیروی ماهر خلاق باشند
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نیاز به کارشناسان 
اقتصادی در 

جامعه به خوبی 
حس می شود

ایــن روزها هر کــس با یک 
موبایل می توانــد به فضای 
مجازی راه پیدا مــی کند و 
از تمامی مطالب ســایت ها و 
شبکه های مجازی استفاده 
کند. اما متاسفانه در کشور ما 
قبل از آن که فرهنگ استفاده 
از فضا و وسیله ای بیاید، خود 
آن وســیله در اجتماع اشباع 
می شــود . نمونــه اش هم 
همین موبایل ها که توانسته 
اعتماد همه افــراد جامعه را 
جلب کند و این روزها منبع 
هر خبری را کــه از گوینده 
آن می پرســیم می گوید: در 
گروه هــای فضــای مجازی 
نوشته بود و یا در فلان سایت 
و شــبکه تلوزیونی داخلی یا 
خارجی گفتند. یکی از دلایلی 
که افراد در این دو دنیا دچار 
تضاد رفتاری می شــوند، به 
دلیل اعتماد خاصی است که 
با استفاده مداوم در وجودشان 

نسبت ...

چرا کرونا از طریق آب 
شرب منتقل نمی شود؟

مدیر مرکز پالایش و نظارت بــر کیفیت آب و 
فاضلاب اســتان اصفهان توضیحاتی در مورد 
اینکه چرا ویروس کووید ۱۹ از طریق آب شرب 

منتقل نمی شود، ارائه کرد.
فهیمه امیری به مناسبت هفته مدیریت مصرف 
آب و برق در کشور در جمع خبرنگاران، اظهار 
کرد: کیفیت آب شرب اصفهان کاملا مورد تایید 
و انتقال ویروس کرونا از طریق سیســتم آب و 

فاضلاب منتفی است.
وی با بیان اینکه در مراحل تصفیه آب شــرب 
کلرسنجی انجام می شود و این ویروس با میزان 
کمی از کلر کاملا بی اثر شده و از بین می رود، 
افزود: مطابق دستور العمل وزارت بهداشت در 
تمام استان ها میزان کلر ورودی به آب افزایش 

یافته و میزان کلر ورودی به آب استان...

فرزانه مستاجران
سرمقالــــه

ISFAHAN
N E W S

2 ادامه در صفحه 

تکلیفی که بر زمین مانده است؛ 

سامانه ثبت معاملات سکه در انتظار 
اقدام دولت 

اقدام دولت در ایجاد سامانه ثبت معاملات سکه 
و خودرو براساس در آیین نامه قانون مبارزه با 

پولشویی، می تواند زمینه ساز برقراری مالیات بر 
عایدی سرمایه باشد اما دولت رغبتی به اجرای آن 

ندارد.
مالیات بر عایدی سرمایه، ادبیات دیرینه ای در ...

گـــزارش

نوروزی خبر داد:

احداث بزرگترین ایستگاه متروی اصفهان در میدان امام علی)ع(

شــهردار اصفهان 
با بیــان اینکه در 
خصوص ایســتگاه متروی میدان امام 
علی )ع( مذاکرات و بررسی هایی شد، 
گفت: تغییــرات کوچکی در طرح این 
ایستگاه به عنوان بزرگترین ایستگاه 
متروی اصفهان اعمال و مقرر شد امور 
مربوط بــه آن در کمترین زمان انجام 

شود.

قدرت الله نوروزی در جلسه بررسی پیشرفت 
پروژه های عمرانی شــهر با اشاره به تصمیم 
گیری و بررسی در ارتباط با پروژه های منطقه 
پنج اظهار کرد: از ابتدای فعالیت در این دوره 
مدیریت شــهری اجرای پروژه میدان امام 
علــی )ع( مورد توجه قــرار گرفت و کمیته 
عالی برای آن تشکیل و مقرر شد با تصمیم 

این کمیته مشکلات آن رفع شود.
وی افزود: یکی از معضلات بزرگ میدان امام 
علی )ع( کاربری زیرزمین و پارکینگ آن بود 
که با بهره برداری از آن در روز عید ســعید 
فطر توسط شــرکت رفاه مورد استفاده قرار 
گرفت و بر اساس گزارشــی که امروز اعلام 
شد، این فروشگاه مورد استقبال خوب مردم 
قرار گرفته و رضایت مندی نسبی کسبه را به 

همراه داشته است.
وی با بیان اینکه فضای کسب و کار در میدان 
امام علی )ع( رونق گرفته و میزان رفت و آمد 
شهروندان افزایش یافته که می تواند عامل 
محرکی برای توسعه منطقه سه شهرداری 
باشد، گفت: ساماندهی مجموعه تجاری کمر 

زرین تاکنون پیشرفت خوبی داشته است.

   تشــکیل کمیته عالی بهره برداری از 
میدان امام علی )ع(

نوروزی ادامه داد: در جلسه امروز مقرر شد 
کمیته عالی بهره برداری از میدان امام علی 
)ع( تشکیل شــود و برای افزایش بهره وری 
روزانه و شبانه این میدان تصمیم گیری کند.

وی خاطرنشــان کرد: در ارتباط با کاربری 
فضای باز میــدان امام علی )ع( براســاس 
تصمیم گیری ها قرار شــد نمایشــگاه های 
مختلف در آن برگزار شود و معاونت فرهنگی 
طرح هایی برای آن ارائــه کند تا در صورت 

انطباق با فضای آن اجرا شود.

شهردار اصفهان با اشاره به برگزاری نمایشگاه 
اتومبیل های کلاســیک در روزهای جمعه 
در میدان امــام علی )ع(، گفــت: بعضی از 
طراحان و نقاشان نیز در این میدان حضور 
پیدا می کنند همچنین اقوام مختلف از سایر 
شهرستان ها با عرضه کالاهای خود در این 
میدان حاضر شده که این اقدامات می تواند 
رونق زیادی در شبانه روز به میدان امام علی 

)ع( ببخشد.
وی با اشاره به پروژه ایجاد مرکز همایش ها، 
افزود: تکمیل این پروژه بر اســاس اولویت 

بندی انجام خواهد شد.
وی بــا بیــان اینکه اجــرای پــروژه مرکز 
همایش ها طبق جدول زمان بندی پیشرفت 
خوبی داشته است، افزود: این پروژه در چند 
ماه اخیر چهار درصد پیشرفت فیزیکی داشته 
به طوری که بیش از ۸۴.۵ درصد پیشرفت 
را در ساخت مرکز همایش ها شاهد هستیم.

   بهره برداری از پروژه مرکز همایش ها 
تا پایان سال

شــهردار اصفهان با تاکید بر اینکه ســالن 
پروژه مرکز همایش ها تا پایان ســال جاری 
بهره برداری می شود، گفت: این پروژه شامل 
هتل، مجموعه های تجاری و سالن اجلاس 
اســت که عمده فعالیت ها مربوط به مرکز 
همایش ها بوده و توسط شــهرداری انجام 
می شود و تا پایان سال بهره برداری می شود.

وی با ابراز خرسندی از تکمیل بخش زیادی 
از اقدامات در پروژه مرکز همایش ها، افزود: 
تاکنون زیرساخت ها، خیابان کشی ها، جدول 
گــذاری ها، فضــای ســبز، درختکاری ها، 

آب نماها، ســنگ فرش های بیرون تکمیل 
شده و البته ۱۵ درصد باقی مانده نیز مربوط 
به تجهیزاتی است که باید خریداری و نصب 

شود.
نوروزی با اشاره به روند پروژه حلقه حفاظتی 
شــهر، گفت: این پروژه تاکنون پیشــرفت 
خوبی داشــته و منطقه ۱۵ شــهرداری در 
بخش آزادسازی ها بسیار موفق عمل کرده 

است.
وی ادامــه داد: در اجرای پــروژه مجموعه 
پل های ســردار شــهید ســلیمانی شاهد 
تاخیراتی بوده ایم که مدیرعامل ســازمان 
عمران شهرداری قول داد آن را در کمترین 

زمان جبران کند.
شهردار اصفهان با بیان اینکه بلوار فرزانگان 
و پل آفتاب دو پروژه بســیار مهم در شــهر 
است که در فرصت مناسب آئین افتتاح آن با 
حضور یکی از مقامات کشوری برگزار خواهد 
شد، تصریح کرد: برای تأمین روشنایی بلوار 
فرزانگان پیگیری های لازم شــده تا توسط 

اداره برق اجرا شود.
وی افزود: پایه های انتقال برق بلوار فرزانگان 
توســط شــهرداری نصب شــده و تجهیز 
روشنایی آن توسط اداره برق انجام خواهد 

شد.
نوروزی با بیان اینکه در جلسه امروز پیرامون 
ایستگاه مترو میدان امام علی )ع( مذاکرات 
و بررسی هایی شد، گفت: تغییرات کوچکی 
در طرح این ایســتگاه به عنوان بزرگترین 
ایســتگاه متروی اصفهان اعمال و مقرر شد 
امور مربوط بــه آن در کمترین زمان انجام 

شود.

اخبار اصفهان
گــــــزارش

استاندار:

املاک مازاد نهادهای اصفهان برای احداث مسکن در اختیار دولت قرار می گیرد

 عملیات اجرایی 
احداث یکهزار و 

۷00 واحد مسکونی 
ایثارگران و جانبازان 
استان در شهر جدید 
بهارستان هم باید تا 
 10 روز آینده شروع

 شود

 استاندار اصفهان گفت: بر اساس تبصره 12 قانون املاک مازاد نیاز نهادها و سازمان های این استان برای احداث مسکن در اختیار دولت قرار خواهد گرفت.
عباس رضایی در هشتاد و یکمین جلسه شورای مسکن استان در اداره کل راه و شهرسازی اظهارداشت: این قانون مصرح مجلس شورای اسلامی است که 

به تایید شورای نگهبان هم رسید اما برخی ادارات کل و سازمان ها هنوز تمایل به حفظ املاک و زمین های مازاد خود را دارند.

وی ادامــه داد: این مــورد در 
نشســت روز گذشــته رییس 
جمهور با استانداران اجرایی شد 
و مقرر شد که مدیران استان در 
این قضیه ورود کنند و زمین ها 
و املاک مازاد دســتگاه های 
اجرایی را شناســایی و بطور 

مستقیم به رییس جمهوری ارائه دهند.
استاندار اصفهان با اشاره به تاکید ویژه رییس 
جمهوری بر این مورد افــزود: کمیته ای در 
این زمینه تشکیل و مقرر شد تا ۱۰ روز آینده  
همه زمین های مازاد شناســایی و فهرست 
آنها از طریق ســامانه ای که وجود دارد، به 

تهران ارائه شود.  
وی ابراز امیدواری کرد که با وارد کردن این 
زمین ها در مدار ساخت و ساز مسکن بطور 
قطع قیمــت زمین در کشــور کاهش پیدا 

خواهد کرد.
رضایــی اضافه کرد: همه مــا باید خودمان 
را جای مردمی که مســتاجرند و  مســکن 
ندارند قرار دهیم و درد آنها را احساس کنیم 
و درک کنیم که این خانواده ها با چه مسائل 

و مشکلاتی مواجه هستند.
وی با بیان اینکه با حلــوا حلوا گفتن دهان 
شیرین نمی شود و باید اقدام عملی در این 
زمینه انجام داد، تصریح کرد: اجرایی کردن 
این مصوبات گام موثری در راستای کاهش 

قیمت مسکن محسوب می شود.
اســتاندار اصفهان با بیان اینکــه تاکنون 
اقدامات جدی و مصوبات اجرایی جدی در 
این زمینه انجام نشد، اظهارداشت: نمی توانیم 
فقط در این جلســه ها مســائل و مشکلات 
را بیــان کنیم و نتیجه اجرایــی و عملیاتی 

نداشته باشد.
وی خاطرنشان کرد: مسکن نه تنها امروز بلکه 
از دیرباز بعنوان یکی از مسائل مهم و اساسی 
مد نظر مردم بوده و یکی از درخواســت ها و 

دغدغه های همه مســوولان و دولت ها بوده 
و هست.

رضایی با اشــاره به طرح اقدام ملی مسکن 
ادامه داد: یکی از مسائل مهمی که در مورد 
این طرح وجود دارد این است که متقاضیان 
باید از شرایط استفاده از این طرح برخوردار 

باشند.
وی گفــت: ۷۰ هزار واحد بعنوان ســهمیه 
استان در طرح اقدام ملی مسکن اختصاص 
داده شد و متقاضیان برای آن ثبت نام کردند 
اما از این تعداد تا کنــون ثبت نام حدود ۲۶ 
هزار نفر مورد تایید قرار گرفته و نهایی شده 

است.
اســتاندار اصفهان با بیان اینکــه این طرح 
در ابتدا با اشــکالاتی هم مواجه بود، افزود: 
متقاضیان مســکن که در شهرستان های 
کاشان، گلپایگان، سمیرم و نطنز قرار دارند 
نمی توانند در فولادشهر، مجلسی و بهارستان 
واحد مسکونی خریداری کنند و قرار نیست 

که همه را در اصفهان جمع آوری کنیم.
به گفته وی یکی از اشکالات این طرح این بود 
که تنها برای برخی از شهرستان های خاص 
دیده شده بود و اولین مصوبه جلسه امروز این 
بود که مردم در هر شهرستانی که سکونت 
دارند باید طرح اقدام ملی مسکن در همان 

شهرستان اجرا شود.

وی با بیان اینکه متمرکز کردن کار موجب 
کند شــدن روند اجرایی آن می شود، اضافه 
کرد: خرد شــدن تعداد طرح ها به شــروع 
سریعتر عملیات اجرایی آن کمک می کند 
و برای خرد تر شــدن این طرح، اجرای آن 
در بعضی بخش ها مانند آموزش و پرورش و 
بنیاد شهید به شرکت تعاونی های آنها واگذار 

خواهد شد.
رضایی بیان کرد: عملیــات اجرایی احداث 
یکهــزار و ۷۰۰ واحد مســکونی ایثارگران 
و جانبــازان اســتان در شــهر جدیــد 
 بهارســتان هم باید تا ۱۰ روز آینده شروع

 شود.
وی گفت: تصمیم خوبی برای کاهش مبلغ 
اجاره بها در سطح ملی در حال انجام است و 
ممکن است تا ۱۵ روز آینده به استان ها ابلاغ 
شود اما در شرایط کنونی یکی از راه حل های 
مهم برای کاهــش اجاره بهــا،  اختصاص 
مالیات های عمده به واحدهای مســکونی 

خالی است.
هشتاد و یکمین جلسه شــورای مسکن و 
اولین جلسه ستاد بازآفرینی استان با حضور 
استاندار اصفهان، مدیران کل دستگاه های 
اجرایی و و انبوه ســازان مســکن در سالن 
جلســات اداره کل راه و شهرسازی استان 

اصفهان برگزار شد.

ایرنا
گـــزارش

ISFAHAN
N E W S

۷

قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
8,348,0008,200,000قدیم

سکه طرح 
8,200,0008,100,000جدید

4,400,0004,150,000نیم سکه

2,450,0002,300,000ربع سکه

1,250,0001,220,000سکه گرمی

یک مثقال 
3,621,0003,558,000طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
18836,000821,400 عیار

طلای آب شده 
3,621,0003,558,000نقدی

یک گرم طلای 
241,114,4001,095,000 عیار
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با هدف همکاری متقابل در پیشبرد موثر 
اکتشافات ذخایر معدنی، به  ویژه سنگ آهن 
و ایجاد زمینه مشارکت در ارتقاء فعالیت های 
اکتشافی و استفاده از دانش، تجارب و خدمات تخصصی در حوزه 
زمین شناسی و اکتشاف ذخایر معدنی، تفاهم نامه همکاری دوشنبه 
دوم تیرماه به امضای علیرضا شهیدی معاون وزیر صنعت، معدن و 

تجارت و رییس سازمان زمین شناسی کشور و منصور یزدی زاده 
مدیرعامل شرکت ذوب آهن اصفهان رسید.

 ارتقاء سطح فعالیت های زمین شناسی و اکتشاف ذخایر معدنی، 
تسریع و افزایش اثربخشــی فعالیت های اکتشــافی ذوب آهن 
اصفهان جهت دستیابی به ذخایر معدنی مصرفی در این شرکت، 
تعیین زمینه های مشارکت، بسترسازی انعقاد قراردادها و تسریع 

در انجام فعالیت های اجرایی اکتشــاف و تسهیل همکاری میان 
نیروهای متخصص به عنوان اهداف مورد نظر دو طرف در اجرای 
این تفاهم نامه مطرح شده است.  در این آیین انعقاد تفاهم نامه، سید 
حسن قاضی عسگر معاون اقتصادی استاندار اصفهان، ایرج موفق 
رییس سازمان صمت استان و جمعی از مســئولان ذوب آهن و 

چهره های معدنی حضور داشتند.

مشارکت ذوب آهن اصفهان در اکتشاف ذخایر معدنی
با هدف همکاری متقابل در پیشبرد موثر اکتشافات ذخایر معدنی، به  ویژه سنگ آهن و ایجاد زمینه مشارکت در ارتقاء فعالیت های اکتشافی 
و استفاده از دانش، تجارب و خدمات تخصصی در حوزه زمین شناسی و اکتشاف ذخایر معدنی، تفاهم نامه همکاری بین شرکت ذوب آهن 

اصفهان و سازمان زمین شناسی کشور به امضارسید.
اخبار اصفهان

خـــبــــر

ادامه از صفحه یک

... بــه فضای مجــازی ایجاد 
می شود. اما مســئله مهم در 
تضاد رفتاری افراد این است 
کــه باید ریشــه ای بــه این 
موضــوع بیندیشــیم به این 
معنی که بدانیــم چه اتفاقی   
برای فرد در طول زندگی اش 
رخ داده است که دچار تضاد 
رفتاری در دو دنیای حقیقی و 

مجازی شده است.
 آیا عوامل بــی اعتمادی در 
فضــای حقیقی باعــث این 
اعتماد بــه فضــای مجازی 

نشده است؟!
متاســفانه بــر اســاس آمار 
تخلفات در فضــای مجازی 
میتوان به این موضوع اذعان 
داشــت که  اعتمــادی که از 
ســوی افراد جامعه نسبت به 
فضای مجازی ایجاد شــده 
است، اعتماد کاذبی بوده که 
روز به روز خطــرات آن برای 
فرد بیشــتر می شــود. البته 
پلیس فتــا برای ایــن فضا 
قوانینــی را در نظــر گرفته 
که در صورت تخطــی از آن 
افراد تحــت پیگــرد قانونی 
قرار مــی گیرند امــا به نظر 
می رســد قوانین موجود در 
زمینه متخلفــان اقتصادی 
در فضــای مجــازی آنچنان 
که باید جوابگــوی نیازهای 
کاربران نیســت زیرا تا کنون 
متخلفان زیــادی در همین 
فضــا توانســته اند کســب 
درآمدهای نا مشــروع داشته 
باشند و همچنان این موضوع 

ادامه دارد. 
البته گوشــزد های زیادی به 
مردم شده اســت اما به دلیل 
بــی اطلاعی کاربــران هنوز 
 هم ایــن کلاه برداری ها وجو 

دارد.
حوزه اقتصادی و مشاوه های 
اقتصــادی در فضای مجازی 
ایــن روزها بــازار داغی دارد 
و هــر دلالی با یک گوشــی 
در فضای مجازی ســیگنال 
خرید و فروش مــی دهد و با 
این روش اختلالات زیادی در 
 بازارهای مختلف ایجاد شده

 است.
 اقتصاد ایــران از یک اقتصاد 
» نفتــی ؛ بازرگانــی « در 
حال تبدیل به یــک اقتصاد 
» گازی ؛ کشــاورزی « است 
تخصص های ما هم باید با این 
شــرایط تغییر کند . فضای 
مجــازی و دلالــی در آن تا 
چند سال می تواند جوابگوی 
نیاز هــای اقتصــادی جامعه 
باشد؟ بالاخره روزی می رسد 
که جامعه ما متوجه شود برای 
پیشرفت کشور نیاز به دلال 
نیست ، بلکه تولید کنندگانی 
لازم داریم که با ارائه کیفیت 
بهتر از دیروز ، هر روز خود را 
آغاز کنند و بــه دنبال جذب 
بازار های کشور و حتی منطقه 

باشند.
این روزهــا لزوم اســتفاده 
از کارشناســان اقتصادی به 
خوبی در جامعــه حس می 
شود. همانطور که هیچ فردی 
بدون داشتن مدرک پزشکی 
حق طبابــت ندارند در دیگر 
حوزه ها من جملــه اقتصاد 
هــم باید از افــراد متخصص 
استفاده شــود  و با افراد سود 
جویی که به اســم کارشناس 
اقتصاد در حــال جراحی غیر 
اصولی اقتصاد هستند مقابله 
شود تا شاید این بدنه نحیف 
اقتصاد ایــران از گزند دلالان 

نجات یابد.
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پیشتازی اداره کل پست اصفهان در کشور
اداره کل پست استان اصفهان مقام سوم در بین واحدهای پستی در سطح کشور را کسب کرد.

بر اساس گزارش اعضای هیئت مدیره با بررسی عملکرد و شاخص های برنامه استراتژیک )BSC(، اداره کل 
پست استان اصفهان در بین ادارات و مناطق پستی کشور رتبه سوم را کسب نمود.

باقری اظهار داشت:عنایت خداوند متعال، خدمت صادقانه تمامی همکاران، استفاده از ظرفیت های اطلاع 
رسانی سرویس های پستی، برگزاری جلسات مستمر پیرامون بازاریابی و تجزیه و تحلیل هفتگی ترافیک و 

درآمد، برگزاری مستمر جلسات کیفیت و پایش درست نقاط ضعف و برنامه ریزی در جهت رفع آن و در مجموع 
ساماندهی وضعیت موجود منجر به کسب رتبه برتر پست استان در شاخص های ارزیابی گردید.

او همچنین بیان داشت: خلاقیت، نوآوری، ابتکار، تلاش مضاعف، ارتقاء بهره وری و استفاده از ظرفیت ها وپتانسیل های 
موجود نیز درکسب رتبه سوم از بین ۳۶ واحد پستی در سطح کشور بی تاثیر نبوده است. مدیرکل پست استان اصفهان بار دیگر افزود: بحق این 
موفقیت جز در سایه فعالیت های شبانه روزی همکاران پرتلاش این اداره کل میسر نشده است. باقری با اشاره به توانمندی ها و نقش مهمی که 
پست استان در توسعه اقتصادی، اجتماعی و فرهنگی دارد تصریح نمود ساختار اصلی این صنعت را نیروی انسانی تشکیل داده است که در این 

بین اعتماد و اطمینان خاطر مردم به کارکنان امین این اداره کل پشتوانه ای محکم برای حرکت در پله های ترقی بوده است.

شهرک ۱۵۰هکتاری صنایع دانش بنیان در کاشان احداث می شود
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان اصفهان گفت: شهرک ۱۵۰ هکتاری صنایع دانش بنیان در 

کاشان احداث می شود.
محمدجواد بگی مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان اصفهان در جمع خبرنگاران کاشانی با اشاره 
به اقدامات این شرکت برای گازرسانی و ارائه خدمات با شهرک های صنعتی کاشان اظهار داشت: طرح توسعه 

شهرک صنعتی امیرکبیر به عنوان شهرکی که بیشترین میزان تقاضای سرمایه گذاری در صنعت فرش و 
نساجی را دارد، اجرایی می شود. او با بیان اینکه پست فشار قوی ۶۳ کیلوواتی برق برای تأمین برق واحد های در 

حال ساخت این شهرک با مشارکت اداره برق احداث شده است، ابراز داشت: ساختمان اداری این شهرک نیز که سال 
گذشته کلنگ زنی شد به زودی به بهره برداری می رسد. مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان اصفهان در بخش 

دیگری از سخنان خود با اشاره به کلنگ زنی احداث شهرک ماهیان زینتی در کاشان تصریح کرد: کاشان و منطقه راوند قطب تولید 
ماهیان زینتی کشور است و احداث یک شهرک اختصاصی برای این صنعت احساس می شد که قرار شد که در کنار شهرک شماره ۳ صنعتی 
کاشان احداث شود.  او با بیان اینکه برای احداث شهرک ماهیان زینتی ۱۵۰ میلیارد ریال اعتبار در نظر گرفته شده است، خاطرنشان کرد: مصوبه 

شورای برنامه ریزی استان اصفهان برای احداث این شهرک اخذ و با زودی پروژه عملیاتی احداث آن آغاز می شود.

فرزانه مستاجران
سرمقالـــــه

ISFAHAN
N E W S

مسئولان شهرداری 
می خواهند برای اهالی 

شهر گامی مثبت و 
خوب در مسیر توانمند 

سازی آنها بردارند؛ ما 
نیز همین هدف را دنبال 

می کنیم

محمد عیدی بــا بیان 
اینکــه امــروزه تمامی 
اهالی فرهنگ و محققان 
معتقدند که در جامعه 
جهانی امــروز، هر فرد 
یک فرهنگسراســت، 
افزود: پایــه اصلی برای 
دومین هدف توســعه پایدار نیز این 
است که ما نیروی انسانی ماهر داشته 
باشیم؛ نکته قابل توجه این است که 
برای خلاقیت فرهنگی که آماج همه 
شهرداری هاست، هیچ راهی ممکن 
نیست مگر اینکه تک تک شهروندان 

یک نیروی ماهر خلاق باشند.
وی با تاکید بر اینکه خلاقیت را باید 
یک امر اجتماعی دانست، تصریح کرد: 
اگر ما بتوانیم در ذیل این تفاهم نامه، 
تلاش کنیم شهری با شهروندان ماهر 
داشته باشــیم، یکی از اصول اساسی 

توسعه پایدار را محقق کرده ایم.
رییس ســازمان فرهنگی اجتماعی 
ورزشــی شــهرداری اصفهان گفت: 
برخود وظیفه مــی دانم که به عنوان 
کارگزار فرهنگی شهر از فریده روشن، 
عضو شورای اســلامی شهر اصفهان 
که زمینه ارتباط دو حوزه ســازمان 
فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری 
و اداره کل فنی و حرفه ای اصفهان را 
فراهم کردند و همچنیــن از ذهن و 
شخصیت توســعه یافته آرش اخوان 

و تیم همراهشان و همکاران خود در 
سازمان کمال قدردانی را داشته باشم.

آرش اخوان مدیر کل فنی و حرفه ای 
استان اصفهان نیز در این آیین گفت: 
در فنی و حرفه ای تمام شهرســتان 
هــای کشــور و به خصــوص مراکز 
استان ها، هرگاه صحبت از شهرداری 
به میان می آیــد، بحث بالا می گیرد 
چراکه همیشــه فنــی و حرفه ای و 
شهرداری در تقابل جدی با هم قرار 

داشته اند.
وی ادامه داد: اما این روزها در اصفهان 
به لطف نظر بلند مسئولان شهرداری 
این شهر، بین وظایف مجموعه فنی 
و حرفــه ای، در بخش هــای دولتی 
و آموزشــگاه های آزاد و اهدافی که 
ســازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی 
شهرداری در فعالیت های خود دنبال 
می کند، نگاه های مشترکی یافتیم و 
به این نتیجه رسیدیم که اهداف هر دو 
تا حد زیادی مشترک است؛ لذا امروز 
به جای موازی کاری در نقطه ای قرار 
گرفته ایم که صحبــت از هم افزایی 

می کنیم.
اخوان تصریح کرد: امروز ظرفیت ۵4 
مرکز آموزشی دولتی در سطح استان 
و نزدیک به یک هــزار و 2۵۰ مرکز 

آموزشی آزاد فنی و حرفه ای در کنار 
ظرفیت های موجود در شهرداری در 

خدمت مردم خواهد بود.
وی با بیان اینکه هدف همه ما یاری 
رســاندن به شــهروندان در توانمند 
شدن آنهاست، اظهار کرد: امیدوارم 
که با اجرای این تفاهم نامه ارزشمند 
و برنامه ریزی های مشترک بتوانیم 
با تــلاش مســئولان شــهرداری و 
بخش های دولتــی و خصوصی فنی 
و حرفه ای به تحقــقِ این هدف نایل 

شویم.
مدیر کل فنــی و حرفه ای اســتان 
اصفهان با بیان اینکــه هدف نهایی 
این تفاهم نامه همسو کردن همه این 
بخش با یکدیگر است، تصریح کرد: با 
رویکردهای جدیدی که در اداره کل 
آموزش فنی و حرفه ای استان پیش 
گرفتــه ایم علاوه بــر مربیان دولتی 
و مربیان بخش خصوصــی، مربیان 
و اســتادکاران صنوف را نیز دعوت 

کرده ایم.
وی ادامــه داد: ما در حــال پیگیری 
سیستم آموزشی دوگانه هستیم که 
در این سیســتم، ضمانت صد درصد 
شغل ، حرف اول را می زند؛ تفاوت این 
سیستم با سیستم قبلی این است که 

در آموزش های قدیم به صورت عرضه 
محور عمل می کردیم، یعنی جوشکار 
را آموزش می دادیم و او را به دنبال کار 
می فرستادیم اما در سیستم آموزش 
دوگانه در ابتدا با بنگاه های اقتصادی 
صحبت می کنیم، ســپس شــغل 
تعریف می شــود و پس از آن، فردی 
را به صورت ویژه برای بنگاهی خاص 
آموزش می دهیم؛ لذا در این روش، 
اگر سفارش شغل نباشد آموزشی هم 

در کار نیست.
اخوان تاکید کرد: امروز با افتخار اعلام 
می کنم که این طرح را در سیســتم 
اتحادیه خودروهای سبک اصفهان با 

موفقیت کامل اجرا کرده ایم.
مدیرکل فنــی و حرفه ای اســتان 
اصفهان خاطرنشــان کرد: مسئولان 
شــهرداری می خواهند برای اهالی 
شــهر گامی مثبت و خوب در مسیر 
توانمند ســازی آنها بردارند؛ ما نیز 
همین هدف را دنبــال می کنیم. لذا 
امیدوارم با استفاده از ظرفیت اصناف، 
شــهرداری و بخش های خصوصی و 
دولتی فنی و حرفه ای در جلســات 
آینده بــا افتخــار، دســتاوردهای 
 ایــن نشســت مشــترک را گزارش

 دهیم.

در آیین امضای تفاهم نامه همکاری مشترک آموزشی بین شهرداری و فنی حرفه ای  عنوان شد ؛  

 در جامعه جهانی امروز، هر فرد یک فرهنگسراست

تفاهم نامه همکاری مشترک آموزشی بین سازمان فرهنگی 
اجتماعی ورزشی شهرداری اصفهان و اداره کل فنی حرفه ای 

استان اصفهان امضا شد.
رییس ســازمان فرهنگی اجتماعی ورزشــی شــهرداری 
اصفهان عصــر روز دوشــنبه دوم تیرمــاه در آیین آغاز 
 همکاری های مشترک آموزشی مابین این سازمان و اداره کل 
فنی و حرفه ای استان اصفهان و امضای تفاهم نامه، گفت: دو پایه 
از شاخصه های توسعه پایدار در این تفاهم نامه تجلی یافته که 
مورد نخست آن برای تحقق توسعه پایدار در شهرها این است 
که باید زندان های خود را بشکنیم و هم جهت و هم سو شویم 
که خوشبختانه با روی باز مسئولان اداره کل فنی و حرفه ای 

اصفهان، این امکان مهیا شده است.

       نکته قابل توجه این است که برای خلاقیت فرهنگی که آماج همه شهرداری هاست، هیچ راهی ممکن نیست مگر اینکه تک تک شهروندان یک نیروی ماهر خلاق باشند

اخبار اصفهان
گـــزارش

ISFAHAN
N E W S

 چرا کرونا از طریق آب شرب
 منتقل نمی شود؟

مدیر مرکز پالایش و نظارت بر کیفیت آب و فاضلاب اســتان 
اصفهان توضیحاتی در مورد اینکه چرا ویروس کووید ۱۹ از طریق 

آب شرب منتقل نمی شود، ارائه کرد.

فهیمه امیری به مناسبت هفته مدیریت مصرف آب و برق در کشور در جمع 
خبرنگاران، اظهار کرد: کیفیت آب شرب اصفهان کاملا مورد تایید و انتقال 

ویروس کرونا از طریق سیستم آب و فاضلاب منتفی است.
وی با بیان اینکه در مراحل تصفیه آب شرب کلرسنجی انجام می شود و 
این ویروس با میزان کمی از کلر کاملا بی اثر شده و از بین می رود، افزود: 
مطابق دستور العمل وزارت بهداشت در تمام استان ها میزان کلر ورودی 
به آب افزایش یافته و میزان کلر ورودی به آب استان اصفهان به ۰.۸ درصد 
تنظیم شده است و روزانه 2 هزار کلرسنجی در سطح استان اصفهان انجام 

می شود که بسیار مطلوب است.
مدیر مرکز پالایش و نظارت بر کیفیت آب و فاضلاب استان اصفهان با بیان 
اینکه کیفیت آب شرب شرکت آب و فاصلاب استان اصفهان توسط 2۱ 
آزمایشگاه میکروبی، 4 آزمایشگاه شیمیایی و 2 آزمایشگاه بیولوژیک از 
لحاظ آلاینده ها به صورت شبانه روزی مورد پایش قرار می گیرد، به واحد 
کنترل کیفی آبفای اصفهان اشاره کرد و گفت: این مرکز از لحاظ نیروی 
متخصص در کشور جزء برترین ها است و ۶۰ نیروی متخصص در سطح 

استان در این بخش فعالیت دارند.
امیری با بیان اینکه آب شرب دورترین نقاط اســتان اصفهان نیز مورد 
سنجش قرار داده می شود، تاکید کرد: یک آزمایشگاه سیار کنترل کیفیت 
آب را بر عهده دارد. همچنین میزان فلزات معلق در آب شرب اصفهان به 

صورت روزانه مورد سنجش قرار می گیرد.
وی در مورد تغییر طعم آب شرب در برخی مناطق اصفهان، اظهار کرد: به 
لحاظ کمبود آب مجبور شدیم چند چاه را به مدار آب شرب وارد کنیم، به 
همین دلیل طعم آب اندکی تغییر کرده و مردم تشخیص داده اند، اما این 

موضوع مبنی بر آلوده بودن آب نیست.
مدیر مرکز پالایــش و نظارت بر کیفیت آب و فاضلاب اســتان اصفهان 
خاطرنشان کرد: حتی اگر یک آیتم مورد سنجش آب چاه ها مشکلی داشته 

باشد، چاه از مدار خارج می شود.

 موفقیت شرکت دانش بنیان در اصفهان
 در تولید پارچه ماسک جراحی

معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری اصفهان گفت: شرکت 
دانش بنیان دراصفهان امکان تولید پارچه ملت بلون را فراهم 
کرده است تا به نیاز ماسک جراحی در استان و کشور پاسخ دهد.

سید حسن قاضی عسگر اظهار داشت: در استان اصفهان روزانه بالغ بر ۵۰۰ 
هزار عدد ماسک تولید می شود و با حمایت های انجام شده از شرکت دانش 
بنیانی در شهرک علمی تحقیقاتی، امکان تولید پارچه »ملت بلون« فراهم 
شده است تا سرمایه گذاران خط تولید آن را وارد کنند و کمبود ماسک 

جراحی در استان اصفهان برطرف شود.
وی افزود: »ملت بلون« منسوج بی بافتی است که نقش فیلتر را در ماسک 
دارد و تاکنون به کشور وارد می شده است که چنانچه این شرکت دانش 
بنیان با همراهی سرمایه گذاران بتوانند به تولید آن بپردازند به دستاورد 

مهمی در تولید ماسک در کشور دست خواهیم یافت.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری اصفهان با اشاره به اینکه تولید 
پارچه »ملت بلون« نیازمند استفاده از تکنولوژی خاصی است، تصریح کرد: 
شرکت های بافتینه و بافتسان در همدان و شرکت دیگری در یزد پارچه 
»ملت بلون« را به استان های دیگر ارسال می کردند که با توجه به تقاضای 

زیاد عرضه این پارچه استراتژیک با کمبود مواجه شد.

گــــزارش

خـــبــــر

کارخانه وطن اولین کارخانه ریسندگی اصفهان، در سال ۱۳0۴ به دست دو نفر از 
بازرگانان اصفهان تأسیس شد.
تصویر فوق از یکی از روزنامه های همان زمان است.

اصفهان
قدیم

خـــبــــر

استفاده حداکثری از ظرفیت خیران در حوزه ورزش، ازدواج و مسکن
سرپرست اداره کل ورزش و جوانان استان اصفهان با 
اشاره به تشکیل مجمع خیران مسکن ساز جوانان گفت: 
از ظرفیت خیران در ورزش، ازدواج و مســکن جوانان 

بیشتر استفاده می شود.

با توجه به اینکه وزارت ورزش و جوانان از ادغام سازمان تربیت بدنی و سازمان ملی جوانان 
تشکیل شده است، اما اغلب بحث جوانان در حاشــیه قرار می گیرد و به مسائلی مانند 
تسهیل امور ازدواج، مســکن جوانان و یا استعدادیابی و قهرمان پروری توجه درخوری 

نمی شود.
از سوی دیگر، ظرفیت خیران در این امور می تواند راهگشای بسیاری از مشکلات شود، 
انسان های خالص و متعهد با درک وضعیت جامعه می توانند سرمایه های مادی خود را 
به سمت و سوی ارتقا سطح سلامت جامعه و کشف استعداد و قهرمان سازی سوق دهند.

خیران ورزش یار، طی چندسال گذشته با توجه ویژه مسئولان در حوزه های مختلف از 
جمله ورزش توانسته اند جایگاه نسبتا متفاوتی را از گذشته بدست بیاورند. بوجود آمدن 
بیش از 2۰ مجمع خیران ورزش یار در استان های مختلف حکایت از وضعیتی است که 

نوعی تغییر ذائقه فرهنگی در میان مردم را هم زمینه ساز شده است.
باید گفت، برای از حاشیه خارج شدن بحث جوانان در وزارت ورزش و جوانان و به تبع آن 

در ادارات کل ورزش و جوانان استان ها می توان از این ظرفیت نهفته به خوبی استفاده کرد.
سرپرست اداره کل ورزش و جوانان استان اصفهان درباره استفاده بیشتر از ظرفیت خیران 
در حوزه ورزش و جوانان به خبرنگار تسنیم گفت: در اصفهان خیران در مقوله های مختلف 
فعالیت می کنند اما »خیران مسکن ساز جوانان« در کنار خیران ورزش یار یکی از اقدامات 
اساسی است که موضوع آن مطرح و تصمیم گرفته شده که خیران ازدواج و مسکن ساز 

جوانان با یک هیئت مدیره مشخص شکل بگیرد.  

   ورود خیران به مسئله ازدواج و مسکن جوانان
سید محمد طباطبایی با بیان اینکه خیران ورزش یار فعالیت های خوبی داشته اند اما از همه 
ظرفیت  آنان استفاده نشده است، تصریح کرد: با استفاده از آنها می توان علاوه بر توسعه 
ورزشگاه ها و زیرساخت های ورزشی بر مبنای عدالت محوری و توجه به مناطق محروم، 

برای قهرمان سازی و قهرمان پروری و کشف استعداد نیز کمک گرفت.
وی با اشاره به لزوم انسجام بیشتر در فعالیت این خیران افزود: افراد دیگری با هیئت امنا به 
این هیئت مدیره اضافه خواهد شد تا  در کنار این مجموعه نه تنها در شهر اصفهان بلکه در 
همه شهرستان های این استان نگاه ویژه به جوانان و ورزش بشود و در نخستین سمینار در 
تمام شهرستان های استان مجمع خیرین ورزش یار راه اندازی و فعالیت خود را بر اساس 

اساسنامه استانی ادامه می دهند.

تسنیم
خـــبــــر
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بازار کار

جهت درج آگهی های 
استخدامی خود در 
 روزنامه اخبار اصفهان

  با شماره
32274500 

 تماس حاصل فرمایید 

بازار کـار

استخدام فروشنده مبل و لوستر در 
یک شرکت معتبر در اصفهان

تلفن 03136680800

استخدام کارشناس IT در شرکت 
بازرگانی آیریک تجارت نصف جهان

cv.acc@ayrikatm.com

استخدام تکنسین تعمیرات ، 
تکنسین کامپیوتر در فروشگاه بازی

تلفن 03132216800

استخدام بازاریاب حضوری و 
اینترنتی در یک شرکت معتبر در 

اصفهان
تلفن 03133932357

استخدام مهندس برق قدرت و 
مهندس تاسیسات آقا در ) قالی 

سلیمان (
h.soroush@solomon-carpet.com

 دکتر ســیدمحمدرضا 
دربــاره  هاشــمیان 
مصــرف  اثربخشــی 
داروهای ضــد التهاب 
و به ویــژه دگزامتازون 
در مبتلایــان به کووید 
19 اظهار داشــت: به طورکلی برای 
بیمارانی که در بخش های مراقبت 
های ویژه بســتری و تحت درمان 
قرار می گیرند ســه آیتم استفاده از 
داروهای ضد ویروس و ضد التهاب، 
ویتامین ها و اکســیژن درمانی به 
صورت بسیار پیشــرفته در دستور 

کار است.
وی افــزود: مطالعاتی کــه درباره 
اثربخشــی دگزامتازون انجام شده 
بیانگر این مهم اســت که استفاده 
از ایــن داروهــا وضعیــت بیماران 
بستری دچار سندرم حاد تنفسی در 
بخشهای مراقبت های ویژه را بهبود 
بخشیده و به میزان قابل توجهی می 
تواند از وخامت حال بیماران بکاهد.

فوق تخصــص مراقبت هــای ویژه 
دانشگاه تاکید کرد: دگزامتازون در 
درمان بیماران ســرپایی کرونایی 
و افــرادی که در منــزل درمان می 
شوند، بی تاثیر بوده و حتی می تواند 
عوارض خطرناکی را به دنبال داشته 

باشد.
وی افزود: به طور کلی این دارو تنها 
برای بیماران بستری و دارای شرایط 
حاد کرونایی در بخش های مراقبت 

های ویژه تجویز می شود.
وی درباره ارایــه آخرین مطالعاتی 
که در کشور انگلیس درباره درمان 
بیماری سندرم حاد تنفسی صورت 
گرفتــه توضیــح داد: آخرین نتایج 
این تحقیقات بیانگر این مهم است 
که دگزامتازون علاوه بر دسترســی 
آسان و قیمت پایین اثر بخشی لازم 
را در مبتلایان به بیماری های حاد 

تنفسی دارد.
این پزشــک فوق تخصص مراقبت 
هــای ویژه بــا بیان ایــن که طبق 
اعلام ســازمان بهداشــت جهانی 
دگزامتــازون در بیمــاران مبتلا به 
کرونا تعداد مــرگ و میر را کاهش 
داده است، هشدار داد: این  نتایج به 
این معنی نیست که مردم با شنیدن 
این اخبار نســبت به خریداری دارو 
و مصرف خودسرانه آن اقدام کنند 

چرا که عملی نادرســت است و می 
تواند عوارض خطرناکی را به دنبال 

داشته باشد.
هاشــمیان یادآور شــد: اثربخشی 
داروها صرفا بحث علمی اســت و به 
این معنی نیست که مردم این داروها 
را خود سرانه تهیه کنند چرا که این 
موارد باید در مســیر های درمانی 
و بیمارســتانی طی شود و حتی در 
بیمارستانها نیز استفاده از این دارو 

ها طبقه بندی شده اند.
فوق تخصــص مراقبت هــای ویژه 
گفت: هــر دارویی عــوارض خاص 
خود را دارد و دگزا متازون هم از این 
قاعده مستثنی نیستند این داروها 
می توانند مشکلات گوارشی، تورم، 
مشــکلات قلبی یا دردهای قفسه 

سینه را ایجاد کنند.
به گفته این استاد دانشگاه بیماری 
ســندرم حاد تنفســی در بدترین 
شــرایط می توانــد ۴5 درصد و در 
بهترین شــرایط حدود 30 درصد 

مرگ و میر را بدنبال داشته باشد.
هاشــمیان با بیان این که بیماری 
سندرم حاد تنفســی درمان قطعی 
ندارد توضیح داد: مطالعات فراوانی 
برای کاهش نــرخ مــرگ و میر و 
عوارض ناشی از این بیماری در دنیا 
در حال انجام است به شکلی که  این  

بیماری توسط محققان به دو سطح 
یک و دو تقسیم شده است.

فوق تخصــص مراقبت هــای ویژه 
دانشــگاه از اجرای دســتورالعمل 
های تشــخیصی و درمانی همگام 
با آخرین تحقیقات بــه روز دنیا  در 

بیمارستان مســیح دانشوری خبر 
داد و خاطرنشان کرد: بیمارانی که 
دچار سندرم حاد تنفسی در مراحل 
پیشــرفته تر هســتند با پیشرفته 
ترین پروتکل های جهانی و آخرین 

مطالعات  درمان می شوند.

هاشــمیان در بخش دیگری درباره 
روش هــای درمان ســندرم حاد 
تنفســی نیــز توضیــح داد: تهویه 
مکانیکی، دستگاه و اکسیژن درمانی 
از جمله روش های کمک درمانی در 

این بیماران است.

مصرف خودسرانه دگزامتازون خطرناک است
فوق تخصص مراقبت های ویژه دانشگاه علوم پزشکی شهید 

بهشتی گفت: اگرچه نتایج مطالعات حکایت از تاثیر دگزامتازون 

بر درمان بیماران حاد کرونایی دارد اما نباید این دارو خودسرانه 

مصرف شود چراکه می تواند عوارض خطرناکی داشته باشد.

 به طور کلی این 
دارو تنها برای 

بیماران بستری و 
دارای شرایط حاد 
کرونایی در بخش 
های مراقبت های 

ویژه تجویز می 
شود.

ایرنا
گزارش

ISFAHAN
N E W S

فوق تخصص مراقبت های ویژه دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی هشدار داد:

گزارش

در ابتدا کووید 19 به عنوان بیماری ویروسی دستگاه تنفسی فوقانی و همراه با تب، 
سرفه، تنگی نفس و احساس درد در قفسه سینه و نشانه های عفونت ویروسی شناخته 
می شد، ولی با گرم شدن هوا عده زیادی از بیماران کرونایی با دل درد، تهوع، استفراغ، 
اسهال و بی اشتهایی مراجعه می کنند.عضو کمیته کشوری کرونا با اشاره به تغییر علایم 
و نشانه های ویروس کووید 19 با شروع فصل تابستان، گفت: برخی از علایم گوارشی 
می تواند نشانه کووید 19 باشد، بنابراین خانواده ها باید نسبت به این مساله هوشیار 
باشند. دکتر مسعود مردانی فوق تخصص بیماری های عفونی در رابطه با تغییر علایم 
و نشانه های ویروس کووید 19 با شروع فصل تابستان،  اظهار کرد: در ابتدا کووید 19 
به عنوان بیماری ویروسی دستگاه تنفسی فوقانی و همراه با تب، سرفه، تنگی نفس و 
احساس درد در قفسه سینه و نشانه های عفونت ویروسی شناخته می شد، ولی با گرم 
شدن هوا عده زیادی از بیماران کرونایی با دل درد، تهوع، استفراغ، اسهال و بی اشتهایی 

مراجعه می کنند.
بروز علائم گوارشی کرونا در جوانان و کودکان

وی با بیان اینکه علایم گوارشی کرونا گاهی تا 30 درصد موارد مشاهده می شود، مطرح 
کرد: تابلوی گوارشی کرونا عمدتا در جوانان و بچه ها دیده می شود.

نحوه تشخیص عفونت های تابستانی از کووید 19
این فوق تخصص عفونی با بیان اینکه همواره و در ابتدای تابستان انتظار وقوع موارد 
جدید بیماری های اسهال، استفراغ و مسمومیت های غذایی وجود دارد، گفت: پدیده ای 
که امسال اضافه شده این است که یک سری از بیمارانی که با علایم گوارشی مراجعه 
می کنند به خصوص اگر تب داشته باشند، ممکن است به  بیماری کرونا مبتلا باشند، 
بنابراین توصیه ما این است که اگر دیدیم بیماری اسهال و استفراغ بیش از حد طول 
کشیده و حال ما را بد کرده و یا به درمان های معمولی جواب نمی دهد باید به احتمال 
بروز کرونا توجه داشته باشیم.عضو کمیته کشوری کرونا همچنین در خصوص احتمال 
تداخل ویروس کووید 19 با بیماری های فصل تابستان، اظهار کرد: در فصل تابستان به 
دلیل نوع مصرف مواد غذایی، بروز بیماری های اسهال و استفراغ، اسهال های حاد عفونی 
انگلی و یا ویروسی که عمدتا می تواند با تب و درد شکمی همراه باشد، بسیار شایع است.

وی ادامه داد: از آنجاکه این بیماری ها عمدتا علل ویروسی دارند، در دسته بیماری های 
خود محدود شونده قرار می گیرند که معمولا در عرض یک تا دو روز خود به خود خوب 

شــده و معمولا عارضه ای به دنبال ندارند. عمده این بیماری ها )اسهال و استفراغ و 
عفونت های روده ای و مسمویت های فصل تابستان( حتی به آنتی بیوتیک هم احتیاجی 
ندارند و معمولا خود به خود بهبود پیدا می کنند، البته به جز عفونت های باکتریایی که 

برایشان آنتی بیوتیک 3 تا 5 روزه تجویز می شود.
تفاوت اصلی کرونا با بیماری های تابستانی

وی در رابطه با نحوه تفکیک این بیماری ها از کرونا، عنوان کرد: درباره کرونا ممکن 
است این علایم بیشتر طول کشیده و علاوه بر استفراغ، اسهال، درد شکم و بی اشتهایی 
علایم تنفسی نیز با آن همراه باشد. به عنوان نمونه برخی مراجعین اعلام می کنند که 
بیماری در ابتدا با تب، سر درد و علایم تنفسی شروع شده و در آخر به اسهال منتهی 
شده، البته کرونا می تواند بدون بروز علایم تنفسی باشد، در این موارد باید به بروز کرونا 
شک کرد و از مشاوره و نظر متخصصین بهره جست.این فوق تخصص عفونی تاکید 
کرد: البته حتی اگر این بیماری کرونا بوده و دستگاه گوارشی را درگیر کند، اگر از نوع 
خفیف و بدون بیماری های زمینه ای باشد، درمان خاصی نداشته و با استراحت در 

منزل و قرنطینه برطرف می شود.
هشدار نسبت به عوارض مصرف خودسرانه آنتی بیوتیک

عضو کمیته کشوری کرونا با هشدار نسبت به عوارض مصرف خودسرانه آنتی بیوتیک 
در این موارد، تاکید کرد: کرونا، آنفولانزا و سرما خوردگی به عنوان سه ویروس شایع 
دســتگاه تنفســی فوقانی، هیچ  کدام برای درمان به آنتی بیوتیک احتیاج ندارند و 
در صورت مصرف خودســرانه آنتی بیوتیک منجر به ایجاد مقاومت نسبت به آنتی 
بیوتیک های بعدی و مقاومت به داروهای ضدمیکروبی می شــود و اگر فرد بعدا به 
عفونت واقعی مبتلا شد، آنتی بیوتیک تاثیری در درمان وی نخواهد داشت.مردانی با 
بیان اینکه متاسفانه مصرف خودسرانه آنتی بیوتیک در ایران بسیار شایع است، گفت: 
بسیاری از خانواده ها جهت رفع بیماری های عفونی و میکروبی به صورت خودسرانه 
آنتی بیوتیک مصرف می کنند غافل از اینکه این مساله شمشیر دو لبه و آسیب زاست. 
خود آنتی بیوتیک عوارض زیادی داشــته و به بروز و تشدید اسهال منجر می شود و 
گاهی یک بیماری خفیف را تشدید و بیمار را راهی بیمارستان می کند، بنابراین مصرف 
خودسرانه آنتی بیوتیک نه در عفونت های تنفسی و گوارشی  و نه در سایر بیماری های 

ویروسی توصیه نمی شود.

تغییر علایم کرونا در فصل تابستان

تست کرونا برای چه کسانی رایگان است؟
وزیر بهداشت درباره هزینه های تشخیص و درمان گفت: در مواردی که ما تشخیص دهیم لازم است یک نفر 
تست کرونا بدهد، هزینه رایگان خواهد بود، اما کسانی که خودشــان علاقه دارند تست بدهند طبق تعرفه 

باید هزینه را بپردازند.
 دکتر سعید نمکی در جمع خبرنگاران درباره آخرین یافته های علمی پیرامون واکسن و درمان بیماری کرونا، 
گفت: تا امروز هیچ داروی خاصی در دنیا برای کووید 19 کشف نشده است و دنیا به روی واکسن کار می کند.

وزیر بهداشت ادامه داد: جمهوری اسلامی ایران هم بر روی واکسن های مرتبط با کووید 19 کار گسترده ای را شروع 
کرده است؛ دو تیم بسیار برجسته در شرکت های دانش بنیان در حال فعالیت هستند که من هم با آن ها همکاری دارم، ما 

راه بسیار خوبی را پیش رفته ایم، اما هنوز زود اســت که برای پرده برداری از آن اقدام کنیم. انشاءلله در روزهای آینده خبر خوشی درباره واکسن 
خواهیم داشت.

وزیر بهداشت درباره هزینه تست کرونا نیز گفت: افراد برای گرفتن تست باید وارد سیستم شبکه ما شوند که در این صورت ما برای تست از کسی 
پول نمی گیریم؛ در واقع آن هایی که ما تشــخیص می دهیم به عنوان گروه هدف، باید تست شــوند، اما اگر کسی خودش بخواهد تست شود در 

آزمایشگاه های خصوصی نرخ مصوب دارند که تست در آنجا انجام می شود.

ایران همچنان در موج اول کرونا
معاون بهداشت وزارت بهداشت بر لزوم استفاده از ماسک و همچنین اجباری شدن آن در تجمعات، اماکن 
سربسته و فضاهای حمل و نقل عمومی تاکیدکرد.دکتر علیرضا رییســی  در پاسخ به سوالی درباره برخی 
اظهارات مبنی بر بروز موج دوم بیماری در کشــور، گفت: موقعی که صحبت از موج یا شیوع مجدد بیماری 

می شود باید بدانیم که هر موجی یک بازوی بالا رونده دارد تا به یک قله می رسد و پس از آن یک بازوی پایین 
رونده دارد. زمانی از موج دوم صحبت می کنیم که این اتفاق رخ دهد. فعلا چنین اتفاقی در سطح کشور و استان ها 

نیفتاده است و امیدوار هم هستیم که نیفتد. در مجموع خوشــبختانه فعلا دچار موج دوم در استان ها نشده ایم. 
رییسی با بیان اینکه استفاده از ماسک در اجتماعات، مکان های سرپوشیده و وسایل حمل و نقل عمومی در کشورها در 

حال اجباری شدن است، افزود: لازم است که استفاده از ماسک اجباری شــود. من اعتقادم بر آن است که با تکیه و همکاری مردم اگر از 
ماسک استفاده شود، بویژه در مکان های سربسته و تجمعات، می توانیم خطر انتقال بیماری را بسیار کاهش دهیم.

معاون وزیر بهداشت، استفاده از ماسک را نوعی احترام به حقوق شهروندی و محافظت از دیگران خواند و گفت: این موضوع باید ترویج شود. 
بویژه تاکید می کنم در فضاهای سربسته استفاده از ماسک مهم است. این قدر که بر استفاده از ماسک تاکید دارم بر استفاده از دستکش تاکید 

نمی کنم. در مجموع ماسک و رعایت فاصله دو متری کاهش خطر انتقال بیماری را به دنبال دارد.

گیاهی که چند برابر پرتقال 
ویتامین سی دارد

جعفری یک گیاه بســیار مغذی و مفید اســت 
که می تواند از بدنتــان در برابر انــواع عارضه 
ها و بیمــاری ها مراقبت کنــد. جعفری دارای 
ویتامین هــای C، K و A بــوده و مــواد معدنی 
زیادی مانند آهن، کلســیم و پتاسیم دارد. این 
گیاه خوش طعم، منبــع غذایی خوبی از آهن و 
اسیدفولیک است که باعث حفظ سلامت ایمنی 

بدن و تقویت آن می شود.
متخصصان مدعی هستند که »روغن های فرار« 
نخســتین جزء مهم موجود در جعفری هستند 
که با عنوان روغن های ضروری یا اســانس های 
گیاهی نیــز خوانده می شــوند. جعفری میزان 
هورمون های زنانــه را تنظیم می کند و به علت 

اینکه حاوی روغن فرار است، مانع تشکیل تومور 
به خصوص در ریه می شود.

از دیگر فواید این گیاه می توان به این نکته اشاره 
کرد که ماده سرطان زای موجود در دود سیگار 
و دود زغال را به علت روغن فــرار هنگام کباب 
کردن خنثی می کند. فولیک اســید موجود در 
جعفری مانع بــروز ســرطان های روده بزرگ، 
سرطان گردن و رحم می شود. ترکیب های مفید 
آنتی اکسیدان آن به نام فلاونوئید با مولکول های 
حاوی اکسیژن ترکیب می شود و مانع آسیب به 

سلول ها می شود.
طبق گزارش های متعدد فولیک اسید موجود در 
جعفری، ماده مغذی حیاتی برای حفظ سلامت 
قلب و عروق به حساب می آید. استفاده کم مواد 
غذایی حاوی ویتامین C مانند جعفری، پرتقال و 
... خطر بروز آرتریت روماتوئید را 3 برابر افزایش 

می دهند، بــه همین علت توصیه می شــود 
روزانه ویتامین C مصرف شود و آن ها را به صورت 

جدی در برنامه روزانه قرار دهید.
از دیگر خــواص جعفری می تــوان به رفع بوی 
بد دهان، کاهــش وزن به علت خــواص ادرار 
آور، تصفیــه کلیه ها، بهبود دســتگاه گوارش، 
کاهش اســترس، و ... اشــاره کرد. در صورت 
تمایل می توانید از دم کرده آن استفاده کنید تا 
به اینصورت خســتگی عضلات و مفاصل خود و 
علائم قبل از قاعدگی را کاهش دهید و روند آن 

را منظم کنید.
کلســیم موجود در جعفری منبــع اصلی برای 
تقویت دندان ها و لثه هاست، به اینصورت که اگر 
دچار عفونت های دهانی یا زخم در لثه می شوید، 
حتما از جعفری اســتفاده کنید و از مصرف آن 

غافل نشوید.

آگهـى تجدید مزایـده 

امیریان - مستشار قضائى و رییس  اداره تصفیه امور ورشکستگى اصفهان 

قیمت پایه پلاكمساحت پلاكشماره پلاكشماره
1301/9345225011,250,00,000
2301/934617508,750,000,000
3301/934717508,750,000,000
4301/9348225010,125,000,000
5301/934917507,000,000,000
6301/935017507,000,000,000
7301/935111196/4539,187,680,000
8301/93528709/4021,773,500,000
9301/93538710/2721,775,675,000
10301/9354575020,125,000,000
11301/9355575020,125,000,000
12301/9356575020,125,000,000
13301/9357575020,125,000,000
14301/9358575020,125,000,000
15301/9359575017,250,000,000
16301/9360575017,250,000,000
17301/9361575017,250,000,000
18301/9362575017,250,000,000
19301/9363575017,250,000,000
20301/9364575014,375,000,000
21301/9365575014,375,000,000
22301/9366575014,375,000,000
23301/9367575014,375,000,000
24301/9368575016,675,000,000
25301/58031575013,225,000,000
26301/58032575013,225,000,000
27301/58033575013,225,000,000
28301/58034575013,225,000,000
29301/58035575013,225,000,000
30301/58036575011,500,000,000
31301/29575011,500,000,000

485,786,855,000

بدینوسیله اداره تصفیه امور ورشکستگى اصفهان به قائم مقامى از شرکت ورشکسته محتشم صنعت سپاهان در نظر دارد؛ 
31 قطعه زمین شامل 31 جلد سند ثبتى به آدرس: اصفهان، جاده تهران، جنب کارخانه مک ماکارون، روبروى شهرك پردیس 

شاهین شهر به مشخصات ذیل را از طریق مزایده به فروش برساند:
مشخصات کامل ششدانگ: 

1- عرصه به مساحت حدود 167000 متر مربع به صورت دیوارکشى 
و محصور مى باشد. 

2- ملک د اراى یک اتاق نگهبانى به مساحت 35 متر مربع مى باشد 
و بقیه ملک بدون ساخت و ساز و محصور مى باشد. 

3- مقدار 34500 متر مربع از این ملک د اراى پروانه ســاختمانى 
جهت احداث سردخانه در سال 1390 به شماره پروانه 681 مورخ 

1390/01/16 صادره از شهردارى شاهین شهر مى باشد. 
4- ملک داراى یک انشعاب آب آشامیدنى به قطر یک اینچ مى باشد. 
قیمت پایه مزایده: ارزش کل عرصه و اعیان و دیوارکشى و امتیازات 
جمعاً به مبلغ: 485,786,855,000 ریال (چهارصد و هشتاد و پنج 
میلیاد و هفتصد و هشتاد و شش میلیون و هشتصد و پنجاه و پنج 

هزار ریال) 
معادل: چهل و هشت میلیارد و پانصد و هفتاد و هشت میلیون و 

ششصد و هشتاد و پنج هزار تومان
زمان مزایده: روز یکشنبه مورخ 99/5/5 ساعت 10 صبح 

مکان مزایده: اصفهان، چهار باغ بالا، ابتداى خیابان نیکبخت، اداره 
تصفیه امور ورشکستگى اصفهان 

شرایط مزایده:
1- فروش نقدى و اقساطى مى باشد. (نحوه پرداخت با تعیین تاریخ 
دقیق اقساط در مهلت سه ماه توسط رئیس اداره از تاریخ مزایده 

خواهد بود.)
2- کلیه شــرکت کنندگان در مزایده مى بایســت 5٪ از مبلغ 
مزایده را به حســاب ســپرده دادگســترى اصفهان به شماره 
IR110100004061012907670593 نزد بانک ملى شعبه دادگسترى 
اصفهان  واریز و اصل فیش واریزى را همراه با درخواست شرکت در 

مزایده تا قبل از جلسه مزایده به اداره تصفیه ارایه نمایند.
3- پیشنهادات در ســاعت 9 صبح روز مقرر بررسى خواهد شد. 
حضور پیشنهاد دهندگان در جلســه مزایده الزامى است و برنده 

کسى است که بالاترین قیمت را پیشنهاد دهد.
4- اداره تصفیه در رد یا قبول پیشنهادات مختار است.

5- در صورتى که برنده مزایده درانقضــاى  مهلت پرداخت ثمن 
مزایده خوددارى نماید ،مسئول کسر احتمالى قیمت و خساراتى که 
از تجدید مزایده حاصل شود خواهد بود که بدوا از سپرده او استیفا 
و سپرده تا تعیین کسر قیمت و خسارات وارده مسترد نخواهد شد. 

6- هزینه هاى نشر آگهى مزایده بعهده برنده مزایده خواهد بود.
متقاضیان براى کسب اطلاعات بیشتر مى توانند به اداره تصفیه امور 

ورشکستگى اصفهان مراجعه نمایند.
تلفن: 031-36611086
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Rail exchanges between Iran 
and Turkmenistan resumed via 
Inche Boroun border in Golestan 
province late on Tuesday after a 
halt of 100 days due to the spread 
of coronavirus.Director of the 
provincial Railways Company 
Mehdi Abdelkarimzadeh told 
IRNA late on Tuesday that with 
the resumption of rail exchanges 
between the two countries, 30 
wagons carrying cement from 
Iran entered Turkmenistan while 
observing health protocols, in 
order to supply the product to 
Kazakhstan and Uzbekistan, as 

well as to Turkmenistan itself.
Since the trade exchanges between 
Iran and Turkmenistan was 
halted, especially through the two 
countries' railways, 131 wagons 
carrying cement, hardware, 
ceramic tiles, plastic materials and 
children's toys, ore and glass have 
been waiting at the Incheh Boroun 
railway station, he said.
The remaining wagons will 
gradually leave for Turkmenistan 
and other Central Asian countries, 
in compliance with health 
protocols and passing through 
disinfection tunnels, he added.

Iran Pres says 
CBI capable of 
harnessing forex 
fluctuations
Iranian President 
Hassan Rouhani 
announced on 
Wednesday that the 
Central Bank of Iran 
(CBI) is capable of 
getting fluctuations 
in the forext market 
under control.
Fluctuations in the 
forex market go back 
to two or three months 
ago [after the outbreak 
of coronavirus 
pandemic in Iran in 
February], President 
Rouhani said at the 
cabinet session held in 
Tehran this morning.
Conditions in the 
country are slowly 
improving, said the 
president, expressing 
satisfaction over 
the amount of oil 
and non-oil exports 
during the past month.
Despite the enemies' 
p s y c h o l o g i c a l 
propaganda, the 
government has 
been working to 
remove obstacles in 
this regard, he added.
As the president 
stressed, the Judiciary 
will confront those 
who misuse the forex 
market to put pressure 
on people.About Iran's 
exports, the president 
stated that the country 
will witness 41 billion 
dollars' worth of non-
oil exports up to the 
end of the Iranian 
calendar year on 
March 20, 2021.
SCI Reviews 
Fiscal 2019-
20 Household 
Income, 
Expenses
Iranian households 
living in urban areas 
spent an average of 
474,379,000 rials 
($2,405) in the last 
Iranian year (March 
2019-20), 20.6% more 
than in the preceding 
year, the Statistical 
Center of Iran's latest 
report shows. Food 
and tobacco with 
117,529,000 rials 
or $595 accounted 
for 24.8% of total 
expenditures, whereas 
expenditure on non-
food category stood 
at 356,850,000 
rials or $1,809, 
accounting for 75.2% 
of total spending. 
Meat accounted for 
22% (the biggest 
share) of the overall 
urban households’ 
expenditures in food 
category. 
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Iran, Turkmenistan resume rail 
exchanges

Speaking to ILNA 
news agency 
c o r re s p o n d e n t 
Seyyed Hamid 
Hosseini pointed 
to the recent 
a g r e e m e n t 

between Iran and Iraq and 
said “It was agreed that Iran 
to purchase its needed items 
and that the Iraqi bank would 
pay for them from Iran’s 
financial resources in this 
country.
“Iran will be using its 
resources in Iraq to buy 
non-sanctioned and basic 
commodities so that the 
country's bank does not get 
into trouble,” he confirmed
The Iranian official stressed 
the “Oil-for-Food program 
was intended to allow the 
embargoed country to sell 
oil on the world market in 
exchange for food, but the 
United States has done worse 
than Iran and seeks to reduce 

Iran's oil exports to zero.”
“The Iraqi side has 
announced that it will pay for 
any goods we buy from any 
country, whether European 
or Asian. Those goods enter 
Iran directly and the cargo is 
not going to go to Iraq.”
After the trip to Iraq on June 
17, the Governor of the 
Central Bank of Iran (CBI) 
wrote about his eight-
hour trip to Iraq by posting 
on Instagram: "Today's 
(Wednesday) talks on 

how to implement the 
memorandum and use the 
CBI's resources to buy basic 
goods and medicine have 
yielded good results."
He continued "Last year, we 
signed a good agreement 
on how to use the sources of 
gas and electricity exports to 
Iraq. However, due to some 
problems, the memorandum 
was not fully operational." 
He announced that Baghdad 
had agreed to settle its gas 
and electricity-related debts 

to Tehran by providing food 
and medicine to Iran.
Iraqi Prime Minister Al-
Kazemi also said that we 
have a full agreement with 
Iran on how to solve the 
problems of money transfer 
through supplying food and 
basic goods and that we will 
cooperate. In addition, Iraqi 
businessmen are interested 
in cooperating, and I have 
personally ordered that the 
problems related to Iran's 
payment to be resolved.

Incheh Borun rail border with 
Turkmenistan reopens after 
4-month hiatus: IRICA
 Spokesman for the Islamic Republic of Iran 
Customs Administration [IRICA] on Tue. revealed 
the reopening of Incheh Borun rail border with 
Turkmenistan after four-month hiatus due to the 
spread of coronavirus, COVID-19.
With admitting 30 wagons of export cement to 
Turkmenistan, the rail line of Incheh Borun to 
Turkmenistan was reopened after four-month hiatus, 
Seyyed Rouhollah Latifi stated.
He went on to say that 30 wagons of cement, as weight 
as 1,950 tons, was exported from Incheh Borun 
Border in Golestan province to Turkmenistan on Tue. 
via rail and road routes.
Latifi further noted that six other wagons of products 
were exported from Lotfabad Customs in Khorasan 
Razavi province to neighboring Turkmenistan after 
four months.
More than 120 export products and commodities 
were exported to Turkmenistan via Sarakhs 
Border Crossing since last week, IRICA spokesman 
highlighted.
With the reopening of rail lines between Iran and 
Turkmenistan as well as inauguration of Friendship 
Bridge in Sarakhs Border Crossing, it is expected 
that road routes between the two countries will be 
reopened, he noted.
Iranian Cargo Ship Carrying 
Food Docks in Venezuela
An Iranian-flagged cargo ship has docked in the 
Venezuelan port of La Guaira carrying food to supply 
the South American nation, a report said.
According to shipping data from the tracking website 
MarineTraffic, the ship, called Golsan, moored at 
Venezuela’s northern port of La Guaira on Monday 
night, Reuters reported.
It had left Shahid Rajaei port in southern Iran more 
than a month ago and sailed through the Suez Canal.
The Golsan approached Caribbean waters Friday 
following a high-seas journey from Iran.
The US seeks to oust Venezuelan President Nicolas 
Maduro, backing his political rival Juan Guaidó.
Maduro blames many of the problems on US sanctions 
and other measures to undermine his rule. He says 
the US wants to install a puppet government so it can 
exploit Venezuela's vast resources.
Former US National Security Adviser John Bolton 
writes in his book that President Donald Trump 
had insisted on military options against the South 
American nation, because “it’s really part of the 
United States.”
However, Maduro remains in power, and deep 
gasoline shortages that recently hit the capital 
of Caracas have eased since the Iranian tankers 
delivered fuel.
With Iran's recent technical help, Venezuela has also 
managed to get the Paraguana Refinery Complex, 
one of the largest in the world, partially working and 
producing gasoline. 
Rial Bashing Continues
Iranian rial hit new lows against major currencies 
on Tuesday with the US dollar breaking above the 
psychological 200,000 rials.  
After tumbling near the critical level a day earlier, the 
greenback broke through the resistance level closing 
at 201,700 rials at Tehran’s open market, marking the 
highest ever depreciation of the national currency. 
The dollar was traded as high as 204,700 rials during 
the trading session.  
Other currencies followed suit. One euro fetched 
226,000 rials, up more than 2% compared to 
Monday’s close. The UK pound sterling rose 8,000 
rials to 250,000 rials. The UAE dirham was worth 
56,850 rials.

“U.S sanctions on Iran are worse than Oil-
for-Food program,” a spokesman of the 
Iranian Oil, Gas and Petrochemical Products 
Exporters' Union told.

Iran purchases its needed goods in 
exchange for exporting electricity; official

news

 "Today's 
(Wednesday) 
talks on how to 
implement the 
memorandum 
and use the CBI's 
resources to buy 
basic goods and 
medicine have 
yielded good 
results."

The First Bilingual Economic Newspaper In Isfahan Province
www.esfahan-news.com

License Owner& Managing 
 director: Reza Mahzunieh

Editor-in-Chief: Marzie Rabiei
 Assistant Editor-in-Chief of English 

Section: Bahare Yousefi
Isfahan Office: Hoora Building, 

Shahid Mofateh Street, Ahmad Abad 
Square, Isfahan, Iran

Tel: 031- 32274500
Public Relations: 031-32274754

Organization of advertisement: 
031-32274517, 32274518, 32274512, 
32274505.  
Fax:031-32274507,32274511

Lithography and  printing:Golriz 
Isfahan subscribers Office: 

031-32274508
website: esfahan-news.com
SMS:30007232

economy
News

ISFAHAN
N E W S

SudokuNO 515            Solution: NO 514

ISFAHAN
NEWS

Asia stocks at four-month top 
as markets stay stubbornly 
optimistic
Asian shares cleared a four-month high on 
Wednesday as investors remained stubbornly 
upbeat on the outlook for a re-opening of the 
global economy even as cases of the coronavirus 
looked to be accelerating to new peaks.
MSCI’s broadest index of Asia-Pacific shares 
outside Japan added 0.5% to reach its highest 
since pandemic lockdowns first cratered 
markets in early March.South Korea led with 
a rise of 1.6%, while Japan’s Nikkei was held 
flat by a firm yen. E-Mini futures for the S&P 
500 reversed early losses to gain 0.2%, while 
EUROSTOXX 50 futures lagged with a loss of 
0.3%.On Wall Street, the Dow had ended Tuesday 
0.5% higher, while the S&P 500 gained 0.4% and 
the Nasdaq 0.7%.
News on the coronavirus was hardly 
encouraging with several U.S. states seeing 
record infections and the death toll in Latin 
America passing 100,000 on Tuesday, according 
to a Reuters tally.The European Union is even 

prepared to bar U.S. travelers because of the 
surge of cases in the country, putting it in the 
same category as Brazil and Russia, the New York 
Times reported.Yet the market assumes there 
is a very high bar to shutting down economies 
again, so the impact on business activity will 
not be too great.The dogged optimism about 
the global economy was supported by upbeat 
surveys of manufacturing from Europe, with 
France a stand-out as lockdown loosening 
there led to a modest return to growth.That 
followed solid June readings from much of Asia, 
though Japan did disappoint.“One surprise 
in the recent data has been the resiliency of 
activity data in emerging Asia even as the global 
economy slowed sharply and global demand 
remains below pre-pandemic levels,” said 
analysts at JPMorgan in a note.“This outcome 
largely appears to be due to the tech sector 
outperforming non-tech, most likely reflecting 
in part a temporary work-from-home boost to 
demand.”The better European data combined 
with the positive risk mood to keep the U.S. 
dollar under pressure. Against a basket of major 
currencies, it slipped back to 96.578 from a top 

of 97.719 at the start of the week.The euro edged 
up to $1.1320, having been as low as $1.1167 on 
Monday, while the dollar eased to 106.50 yen 
after touching a six-week low of 106.06 at one 
stage.“The dollar and risk sentiment are likely to 
remain broadly negatively correlated, barring 
the U.S. displaying clear and enduring leadership 
in the global economic recovery, something hard 
to square with the grim U.S. news on COVID,” 
said Ray Attrill, head of FX strategy at NAB.The 
New Zealand dollar eased after the country’s 
central bank said it might have to do yet more to 
stimulate the economy, including cutting rates 
further, expanding bond purchases or even 
buying foreign assets.In commodity markets, 
the decline in the dollar and endless cheap 
liquidity from central banks helped lift gold to 
its highest since October 2012. The metal was 
last at $1,770 an ounce.Oil futures eased from 
four-month highs after U.S. crude inventories 
rose a surprisingly large 1.7 million barrels last 
week, according to industry data. That compares 
with analysts’ expectations for a 300,000-barrel 
build. U.S. government data will be released on 
Wednesday.



Speaking on 
Wednesday at 
cabinet session, Dr. 
Hassan Rouhani 
said, "Iran is still 
ready to accept the 
legal monitoring of 

the IAEA and to cooperate with 
it within the framework of the 
law".
The president also responded 
to US claims and propaganda 
that they are ready to negotiate 
with Iran, saying that instead 
of making baseless statements 
for negotiation, the Americans 
had better return from the 
wrong path they have taken”.
President Rouhani added, 
"Opening the space for the 
glorious presence of women in 
various activities is one of the 
honours of the government of 
prudence and hope”.
He continued, "Martyrs 
Beheshti and Motahari were 
great assets that were taken 
from us and their replacement 
in our history is very difficult 
and complicated”.
Stating that, “We are the same 
government that had the 
highest economic growth in 
the world in 2018,” Dr. Rouhani 

added, "The current problems 
of the society are due to the 
sanctions and coronavirus”.
“During the past six months, 
all the executive officials of the 
country have not had a day off, 
not even during bank holidays, 
and until the last minute and 
second of the government, they 
proudly continue to work and 
serve the great nation of Iran 
with the same spirit of the first 
hour,” continued the President.
He also went on to state, "I 
am aware of the annoying 
fluctuations in the price of 
goods, but we have the power 
to overcome these problems”.
The President of the Islamic 
Republic of Iran continued 
saying, "Our oil and non-oil 
exports in June were different 
from the previous three 
months, and the situation is 
gradually improving”.
He added, "Imam Khomeini's 
(RA) explicit fatwa was that 
currency belongs to the 
government and the price 

of currency is related to the 
government”.
“Those who are active in 
the non-oil export line are 
making a jihad, but we will not 
allow certain people to take 
advantage of non-oil exports 
when people are under 
pressure,” said Rouhani.
Dr. Rouhani also said that 
people should know that the 
government is determined 
to control prices, adding, 
"The government cannot 
be indifferent to the price of 
housing and rents, and the 
proposals are being completed, 
and once they are finalized, 
they will help people regarding 
rents”.Stating that to solve the 
housing problem, the solution 
is for everyone to participate 
in housing production, he 
continued saying, "The process 
of constructing housing must 
be accelerated”.
“The government has many 
facilities, and if these facilities 
are provided, the situation 

in the country will change,” 
continued the President of the 
Islamic Republic of Iran.
Dr Rouhani also went on to 
stated, "According to the 
Minister of Health, following 
the efforts of Health Defenders, 
from next week we will see a 
decrease in coronavirus in red 
provinces such as Khuzestan, 
Bushehr, Hormozgan, 
Azerbaijan and Kurdistan”.
He added, "The basis of Iran's 
work is cooperation with the 
International Atomic Energy 
Agency, but the IAEA must 
maintain its independence 
and do not deviate from its legal 
path under pressure from the 
United States and the Zionist 
Regime”.Stating that, “The 
Agency's reputation is very 
important for the international 
community,” President 
Rouhani said, "Iran is still ready 
to accept the Agency's legal 
monitoring and cooperate with 
it within the framework of the 
law”.

'Borrell to spare no efforts to 
save JCPOA'
Peter Stano, the spokesman for the High 
Representative of the European Union For Foreign 
Affairs, Josep Borrell” said that Borrell will spare no 
effort to save the JCPOA.Peter Stano, the spokesman of 
Josef Borrell, the High Representative of the European 
Union For Foreign Affairs made the remarks on 
Wednesday. He maintained that the European Union 
is making efforts to pave the way for IAEA to carry 
out its verification measures with respect to Iran’s 
nuclear activities, stressing that Iran is also requested 
to cooperate with IAEA completely according to the 
safeguard agreements.He went on to clarify that the 
support by some members of the European Union 
over IAEA’s Anti-Iran resolution on June 19, and the 
nuclear deal of the JCPOA are 2 separate issues, adding 
that Borrell as the coordinator of the nuclear deal with 
Iran makes all his efforts for maintenance of JCPOA.
The remarks came out after the EU’s troika resolution 
against the Islamic Republic of Iran was approved by 
IAEA on Friday, June 19 despite the strong opposition 
of China and Russia.In this resolution, three European 
countries including UK, Germany, and France backed 
by the United States urged Iran to end preventing 
IAEA inspectors’ access to two of its nuclear sites and 
fully cooperate with the International Atomic Energy 
Agency.
Iran, Vietnam Agree to Boost 
Cooperation amid COVID-19 
Pandemic
 Vietnam is ready to share its experience and support 
Iran in its fight against the COVID-19 pandemic, 
Vietnamese Deputy Foreign Minister Dang Minh 
Khoi said.Minh made the pledge recently during a 
telephone conversation with his Iranian counterpart 
Abbas Araqchi regarding the current situation and 
measures to bolster Vietnam-Iran relations amid the 
complexities brought about by COVID-19, the Voice 
of Vietnam reported.The Vietnamese official spoke 
highly of efforts by and the initial success of the Iranian 
government and people in curbing the spread of the 
pandemic and resuming some economic activities.
Both sides noted that the two countries have ample 
room for cooperation. Ministries, sectors, and 
businesses, therefore, need to stand ready to further 
strengthen bilateral ties once the pandemic is brought 
under control.They agreed to continue carrying out 
current cooperation mechanisms, giving priority to 
the organization of the 10th meeting of the Vietnam-
Iran Intergovernmental Committee and to speeding 
up talks on agreements on extradition, the handover of 
convicted persons, and judicial support, among others.
For his part, Araqchi congratulated Vietnam on its 
achievements in the fight against COVID-19, saying 
that Iran wants to study its experience in this regard.
He also highly valued Vietnam’s contributions as a non-
permanent member of the UN Security Council and 
the ASEAN Chair in 2020, and voiced his hope that the 
country will continue to uphold its role and position in 
an effort to maintain peace, stability, cooperation, and 
development in the region and the world.

Iran still ready to accept IAEA’s legal 
monitoring: President Rouhani

Iran’s President stressed the importance 
of maintaining the reputation and status 
of the International Atomic Energy Agency 
(IAEA) for the sake of the international 
community and stressed, "The basis of Iran's 
work is cooperation with the International 
Atomic Energy Agency, but the Agency 
must maintain its independence and do not 
deviate from its legal path under the United 
States and the Zionist Regime’s pressures".
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Iran’s Top Security Official 
Slams E3 for Adopting Anti-
Iran Resolution
– Secretary of Iran’s Supreme National Security 
Council Ali Shamkhani slammed the UK, France, and 
Germany — the European parties to the 2015 Iran 
deal — for playing into the hands of Washington 
and helping adopt an anti-Iranian resolution at the 
International Atomic Energy Agency.
“In his book, Bolton called Trump a ‘stupid & idiot,’ 
and Trump called him a ‘Inadequate stupid’. Why 

did Europe ignore the common outcome of two 
incompetent idiots in leaving #JCPOA and played 
into their ground by presenting an anti-Iranian 
resolution?” Shamkhani wondered in a tweet on 
Tuesday.
The resolution called on Iran to allow access to two 
sites that Israel-sourced reports claim are related to 
Tehran’s nuclear program. Tehran condemned the 
resolution, which was likewise strongly rebuffed by 
China and Russia, two other parties to the nuclear 
accord.
The 35-member IAEA board passed the resolution on 
Friday, demanding access to two old places they claim 

nuclear work may have 
been done there.
Nine countries out 
of 35 members to 
the IAEA board 
did not vote for the 
resolution. China 
and Russia voted 
against the resolution 
and Thailand, Mongolia, 
Niger, South Africa, India, 
Pakistan and the Republic of 
Azerbaijan abstained to vote. 

"The government 
cannot be 
indifferent to the 
price of housing 
and rents, and 
the proposals are 
being completed, 
and once they are 
finalized, they 
will help people 
regarding rents”.
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IAEA BoG 
made a strategic 
mistake toward 
Iran: Gen. 
Sanaei
Deputy Commander of 
the Islamic Revolution 
Guards Corps (IRGC) 
for Political Affairs 
warned that the 
“strategic mistake” 
by the International 
Atomic Energy Agency’s 
Board of Governors 
will undermine Iran’s 
cooperation with the 
nuclear body.
“The International 
Atomic Energy Agency 
made a strategic 
mistake by its recent 
decision over an anti-
Iran resolution; this 
will challenge [Iran’s] 
cooperation with the 
Agency,” Brigadier 
General Rasoul Sanaei-
Rad told Mehr News on 
Wednesday.
“The three European 
countries that 
failed to fulfill their 
commitments to the 
nuclear deal (JCPOA) as 
well their pledges after 
the US’ withdrawal from 
the deal, have now voted 
to pass an anti-Iran 
resolution based on the 
fake claims of the US and 
the Israeli regime,” the 
general said.
He added that “the 
IAEA’s new resolution 
is inconsistent with the 
former legal principles 
and practices of the 
international atomic 
body, which not only has 
questioned the dignity 
of the European parties 
to the JCPOA, but it also 
has made a negative 
impact on the future of 
Tehran’s cooperation 
with the IAEA.”
On Friday, June 19, the 
International Atomic 
Energy Agency’s Board 
of Governors adopted 
a resolution drafted 
by the UK, France and 
Germany calling on 
Iran to grant the IAEA 
access to two locations 
amid allegations of 
undeclared nuclear 
activities.
Iran has said the IAEA 
Board resolutions are 
not legally binding, 
stressing that the 
information obtained 
via espionage by the 
Israeli regime which 
is now the basis of the 
Agency’s requests is 
invalid and unverifiable.
Iran’s ambassador 
to the Agency said 
the adoption of the 
resolution would 
neither encourage nor 
coerce Tehran to grant 
access.

Iran
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Israeli annexation plan 
apparent violation of 
Palestinians' rights
Iran's Committee for the Support of the Islamic Revolution of the 
Palestinian People in a statement on Wednesday, condemned 
Zionists' annexation plan, named it a vivid violation of Palestinians' 
rights.
Zionists plan to annex some parts of the occupied lands in the West 
Bank, the statement said.
"This is a cruel and inhumane plan which does not legalize the 
Zionist regimes' presence," it added underlining the incompensable 
results of the plan.
Condemning the named plan, the statement noted that the Zionist 
regime is doomed to failure.The Zionist regime intends to annex 
parts of the West Bank occupied in the 1967 war to its territory. This 
is part of Trump’s “Deal of the Century” and has angered Palestinians 
and international communities such as the European Union.

In this plan, the Zionist regime annexes the West Bank towns and 
the strategic Jordanian Valley to the Occupied Territories.
Foreign Minister of Palestinian National Authority, Riyad al-Maliki, 
has called for the formation of an international front against Israeli 
plan to annex part of the West Bank.
He called on the Security Council, the UN General Assembly, the 
Human Rights Council and the International Court of Justice to take 
action against the Israeli Regime.
He further said that the International community must impose 
economic sanctions on the Zionist regime.
Executive Committee of the Organization of Islamic Cooperation 
(OIC) at the level of foreign ministers addressed the case on June 10 
by holding an extraordinary meeting through video conference.By 
reiterating the unwavering stance and commitment of the Islamic 
Republic of Iran in defending Palestinian cause, Iran’s Deputy 
Foreign Minister for International and Legal Affairs Mohsen 
Baharvand expounded Tehran’s view on the current threats of the 
Zionist regime, its main sponsor i.e. the United States, and effective 
solution to resolve the longstanding and age-old crisis in the Islamic 

world.
He strongly condemned 

the moves taken by the Zionist regime in announcing the 
relocation of its capital to Al-Quds [Jerusalem] as well as its plan 
to annex parts of the occupied Palestinian and US’s support 
for these measures and emphasized the definite inefficiency 
of the policy of negotiation and appeasement with the Zionist  
regime.

Iran not to negotiate 
legitimate regional-
national interests
The spokesman for Iran's Mission to UN Alireza 
Miryousefi on Wednesday pointed to the maximum 
pressure policy by the US against Iran with the aim 
of putting pressure on its people and said that Iran 
will never negotiate its legitimate regional national 
interests.In response to the Wall Street Journal 
editorial “Iran’s Pre-Deal Deceptions”, Miryousefi 
said that the Joint Comprehensive Plan of Action 

(JCPOA) addressed every concern regarding any 
peaceful nuclear work conducted by Iran.
He added that after two years of intensive 
negotiations all parties were satisfied that all 
issues, including the possible military dimensions 
(PMD) file which was closed by IAEA in 2015, 
were addressed.Your implication that they were 
not addressed is fallacious and presumably 
not endorsed by those countries that not only 
signed on to the deal but also continued to remain, 
participants, he further noted.Referring to the 
other parts of the article, he urged to suggest that 
the U.S. should keep its so-called “new leverage 

built by maximum pressure” is inhumane and 
unjust because the maximum pressure policy is 
nothing more than keeping the illegal sanctions 
in place with the aim of putting pressure on 
the Iranian people.He reaffirmed that the US 
policy has certainly affected our economy and 
prevented—through its bullying tactics and illegal 
extraterritorial sanctions—other countries 
from conducting normal trade with Iran, but 
Iran is most assuredly not on its knees, is not 
begging for renewed negotiations and will not ever 
negotiate its entirely defensive missile program or 
its legitimate regional national interests.

News



IRGC to Finish Incomplete Hospital Projects in Iran
 Iran’s Khatam al-Anbia Construction Base, a conglomerate belonging to the 
Islamic Revolution Guards Corps (IRGC), plans to complete the unfinished 
hospital projects across Iran.Speaking to reporters in the northern city of 
Rasht on Wednesday, Commander of Khatam al-Anbia Construction Base 
Saeid Mohammad said the base has devised plans to ease the shortage of 
hospital beds in Iran.“The number of hospital beds in our country is much lower 
than the world average, and such a deficiency became clearer amid the coronavirus 
crisis,” the commander noted.He added that the Khatam al-Anbia Construction Base has decided 
to undertake to complete the bulk of unfinished hospitals across the country.The base has designed 
and embarked on many good projects in Iran, the commander said, adding that the conditions of 
Iranian hospitals in terms of number of beds will greatly improve within the next two to three years.

Iran’s Foreign 
M i n i s t e r , 
Mohammad Javad 
Zarif dismissed 
claims made by US 
Secretary of State, 
Mike Pompeo on 
buying fighter 
aircrafts.
“Pompeo is so 
desperate to 
mislead the world 
that he claims come 
October, Iran will 
purchase fighter 
aircraft. And then 
send them off to 
the limits of their 
ONE-WAY ranges. 
Perhaps he could 
also say how they 
would fly back 
to Iran having 
exhausted their 
fuel,” Zarif wrote on 
his official Twitter 
account.
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In testimony before the House Energy and 
Commerce Committee, Fauci was asked 
about the president's recent comments 
and whether he agrees that it makes sense 
to limit the number of COVID-19 tests.
"It's the opposite. We're going to 
be doing more testing, not less," said 
Fauci, who has played a key role in the 
Trump administration's response to the 
pandemic.
Fauci said that to his knowledge, "None 
of us have ever been told to slow down on 
testing — that just is a fact. In fact, we will 
be doing more testing."
Fauci's comments come in stark contrast 
to Trump's remarks Saturday, when he 
told a crowd of his supporters at his first 
campaign rally in months that he wanted 
to slow down testing for the coronavirus.
"Testing is a double-edged sword," 
said Trump, who added that the US has 
conducted 25 million tests. "When you do 
testing to that extent, you're going to find 
more people, you're going to find more 
cases, so I said to my people, 'Slow the 
testing down, please.'"
In his testimony, Fauci said the 
coronavirus threat right now is a "mixed 
bag" because the US has been "hit badly" 
with more than 120,000 deaths and 2.5 
million infections.
While he credited the New York 
metropolitan area with bringing down the 
number of positive cases and reopening 
its economy carefully, he said other parts 
of the country are now experiencing "a 
disturbing surge of infections."
"The way you address that — and I've 
said this over and over again — is you 

have to have the manpower, the system, 
the testing to identify, isolate and contact 
trace in an effective way so that when you 
see those increases, you can understand 
where they're coming from. And you can 
do something about them," he said, NBC 
News reported.
Fauci said later in the hearing, "When you 
get an increase in the percentage of your 
tests that are positive, that's an indication 
that you do have additional infections." He 
reiterated that those communities must 
implement a system to test and contact 
trace in order to "blunt" that surge in 
cases.
If those efforts are unsuccessful, "then 
you have the danger of having a gradual 
insidious increase in community spread, 
which will be much more difficult 
to contain as the community spread 
amplifies itself," he warned.
Responding to comments Trump 
made last month about the US having 
"prevailed" over coronavirus — remarks 
Trump later clarified as being about 
testing — Fauci said he would not use such 
language about the outbreak.
"I wouldn't use the word prevail," Fauci 
said. "I would say we're still in the middle 
of a serious outbreak."
Fauci also predicted that a vaccine would 
be ready by early next year.
"I still think there is a reasonably good 
chance that by the very beginning of 2020, 
that if we're going to have a vaccine, that 
we will have it by then," he said.
But Fauci later said he "flinched a little" 
at the Trump administration titling its 
public-private vaccine partnership as 
"Operation Warp Speed," fearing that 
some people "may think it is reckless."
"It isn't," Fauci said of vaccine candidates 
being put on a fast-track. "There are risks, 
but the risks are all financial risks, and 
that's what people need to understand. 
They're not compromising the safety at 
all ... nor is there compromise of scientific 
integrity."

Being a neighbor to one of the biggest producers of 
drugs in the world has caused the Islamic Republic 
of Iran to shoulder a heavy burden as one of the 
main routes for drug transport.
Iran is at the forefront of the fight against drug 
trafficking and thousands of Iranian forces have 
been so far martyred to protect the world from 
the danger of drugs. Despite high economic and 
human costs, the Islamic Republic has been actively 
fighting drug trafficking over the past decades.
Iran has spent more than $700 million on sealing 
its borders and preventing the transit of narcotics 
destined for European, Arab, and Central Asian 
countries.The war on drug trade originating from 
some regional countries has claimed the lives of 
nearly 4,000 Iranian police officers
The war on drug trade originating from some 
regional countries has claimed the lives of nearly 
4,000 Iranian police officers over the past four 
decades.
According to reports, in 2018 alone, Iranian 
forces carried out 1,557 operations against drug 
traffickers, seizing approximately 807 tons of 
different types of narcotic drugs and psychotropic 
substances.
Tehran has always asked for international 
help in such operations, noting that the other 
countries, especially European states, should take 
responsibility and play a positive role in this fight 
or face its threats themselves.
The issue of drugs is a global scourge and there 
is the need for wide-scale cooperation at the 
international level so as to tackle this problem. 
Therefore, the Islamic Republic of Iran has 
adopted an interactive approach with the global 
community concerning the issue of drugs and 
has virtually indicated that it spares no efforts 
in enhancing cooperation with other countries 
and international organizations in the campaign 

against illicit drugs.
On this basis, Iran has always voiced its resolve for 
countering illicit drugs and reducing its harms at 
the global level. Iran's performance in countering 
drug trafficking has been effective in maintaining 
the security of different regions of the globe.
On the eve of ‘International Day Against Drug 
Abuse and Illicit Trafficking’ observed annually on 
26 June, the geopolitical and economic dimensions 
of the drug trafficking were discussed with Michel 
Chossudovsky, Professor of Economics (emeritus) 
at the University of Ottawa.
Addressing the geopolitical and economic 
dimensions of the drug trafficking Chossudovsky 
said, “Despite President Trump’s announced 
US troop withdrawal, the Afghan opium trade 
continues to flourish. This multibillion-dollar 
operation is protected by US-NATO occupation 
forces on behalf of a nexus of powerful financial and 
criminal interests."
"In 2004, the proceeds of the Afghan heroin trade 
yielded an estimated global revenue of the order 
of 90 billion dollars. Today a rough estimate based 
on US retail prices suggests that the global heroin 
market is above the 500 billion dollar mark. This 
multibillion-dollar hike is the result of a significant 
increase in the volume of heroin transacted 
Worldwide coupled with a moderate increase in 
retail prices."
"Based on the most recent (UNODC) data (2017) 
opium production in Afghanistan is of the order 
of 9000 metric tons, which after processing and 
transformation is equivalent to approximately 
900,000 kg. of pure heroin.”
Referring to the role of the US waged war on 
Afghanistan which resulted in an increase in opium 
production in the country, he noted, “The 2001 
war on Afghanistan served to restore as well as 
boost the multibillion-dollar drug trade. It has also 
contributed to the surge in heroin addiction in the 
US. Opium production had declined by more than 
90 percent in 2001 as a result of the country’s drug 
eradication program. Immediately following the 
invasion and the occupation of Afghanistan by US-
NATO troops, the production of opium regained its 
historical levels.”The 2001 US war on Afghanistan 
served to restore as well as boost the multibillion-
dollar drug trade .

Breaking with Trump, Fauci Says US Will Do 
'More Testing, Not Less'

Europe complicit in allowing drug trade: 
Canadian prof.

Director of the US National Institute of Allergy and 
Infectious Diseases Anthony Fauci said Tuesday that 
the federal government is trying to expand testing, not 
slow it down as President Donald Trump has suggested 
in recent days.

Prof. Michel Chossudovsky believes European countries and 
generally the western countries not only have done nothing 
to fight drug trafficking but also they have been complicit in 
allowing drug trade.

“Despite 
President Trump’s 
announced US 
troop withdrawal, 
the Afghan opium 
trade continues 
to flourish. This 
multibillion-
dollar operation is 
protected by US-
NATO occupation 
forces on behalf of 
a nexus of powerful 
financial and 
criminal interests."

. "I would say 
we're still in 
the middle 
of a serious 
outbreak."



افزایش حق مسکن کارگران در چه مرحله ای است؟
پیشنهاد افزایش کمک هزینه مسکن کارگران به ۳۰۰ هزار تومان که توسط شورای عالی کار به هیات وزیران اعلام 
می شود، در یک مکاتبه اداری توسط وزیر تعاون به معاون اول رییس جمهوری فرستاده شده است و پیش بینی 

می شود در جلسات آینده به دولت تصویب شود.
یکی از بندهای مورد بحث در افزایش مزد سالیانه کارگران، حق مسکن است که رقم آن در شورای عالی کار توسط 

نمایندگان کارگری، کارفرمایی و دولت پس از تعیین به هیات وزیران پیشنهاد داده می شود و باید در جلسه هیات 
دولت به تصویب برسد. در آخرین مصوبه شورای عالی کار که ۱۷ خردادماه برای تغییرات مزد ۹۹ کارگران برگزار شد 

پیشنهاد پرداخت ۳۰۰ هزار تومان حق مسکن کارگران ارائه شد.
نمایندگان کارگری در نشست هایی که با محمد شریعتمداری وزیر تعاون داشتند خواستند که این پیشنهاد در اولین فرصت به 

هیات وزیران ارسال شود و پس از تصویب در حقوق تیرماه کارگران اعمال شود.
براساس آخرین پیگیری های خبرنگار ایرنا، محمد شریعتمداری در یک مکاتبه اداری با موضوع پیشنهاد کمک هزینه مسکن کارگران از معاون 
اول رییس جمهوری خواستند پیشنهاد افزایش کمک هزینه مسکن کارگران از ماهیانه یکصد هزار تومان به سیصد هزار تومان در هیات وزیران 

مطرح شود.

تورم  کالاهای صادراتی ۲۰ درصد افزایش یافت
شاخص قیمت کالاهای صادراتی در سال ۱۳۹٨ برابر با ٥۲٨, ٤ است که نسبت سال قبل )برابر با ۲۹۲.۲( با ۲۰ 

درصد افزایش به ٨۰.۹ درصد رسید.
قیمت کالاهای صادراتی یکی از مهم ترین عوامل تأثیر گذار بر میزان مبادلات خارجی کشورها و نیز یکی از 
عوامل تعیین کننده رابطه مبادله می باشد و تغییرات آن ها از اهمیت بالایی برخوردار است. در طرح شاخص 

قیمت کالاهای صادراتی از کلیه کدهای تعرفه صادراتی کشور در سال ۱۳۹۰ )سال پایه( استفاده می شود. روش 
جمع آوری اطلاعات با استفاده از آمارهای ثبتی گمرک جمهوری اسلامی ایران و طبقه بندی مورد استفاده سیستم 

طبقه بندی نظام هماهنگ شده توصیف و کدگذاری )HS( می باشد. نتایج حاصل از این طرح در سطح کل کشور و برای 
۲۰ گروه اصلی طبقه بندی HS قابل انتشار است و به تفکیک دلاری و ریالی محاسبه و منتشر می شود.

ذکر این نکته ضروری است که برای محاسبه شاخص سال ۱۳۹٨ از داده های مقدماتی گمرک جمهوری اسلامی استفاده شده است. لذا نتایج اعلام 
شده به صورت مقدماتی بوده و استفاده از آن ها بایستی با ملاحظه انجام شود. شایان ذکر است که پس از استخراج و ارائه ی داده های قطعی سال 
۱۳۹٨ توسط گمرک جمهوری اسلامی ایران، شاخص صادرات نیز از سوی مرکز آمار بازنگری شده و ارقام نهایی شاخص مربوط به این دوره مجدداً 

به صورت قطعی منتشر خواهد شد.

فصل تجارت
گـــزارش
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در شرایطی هنوز گام 
مؤثری در راستای 

ایجاد این سامانه ها 
صورت نگرفته است 
که این روزها قیمت 
سکه از 8 میلیون و 
600 هزار تومان نیز 

فراتر رفته است
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تهران و اصفهان در 
صدر مقرری بگیران 

بیمه بیکاری
بررســی وضعیت بیمه بیــکاری در 
سال ۹٨ نشــان می دهد که تعداد 
کل مقرری بگیران بیمه بیکاری ۲٤٥ 
هزار و ۱۹۷ نفر بوده است که نسبت به 
سال پیش از آن ۶.٥ درصد کاهش را 

تجربه کرده است.
یکی از حوزه های مهم جامعه کارگری 
مربوط به بیمه کارگران می شود زیرا 
در صورتی کــه کارگرانی بدون میل 
و اراده از کار بیــکار شــوند با رعایت 
شرایط و ضوابط قانون بیمه بیکاری، 
می توانند طی یک بازه زمانی مقرری 
بیمه بیــکاری را به صــورت ماهانه 

دریافت کنند.
به این ترتیــب در صورتی که کارگر 
مجرد باشــد حداقل ۶ ماه و حداکثر 
۳۶ ماه و در صورتی که کارگر متأهل 
باشد حداقل ۱۲ ماه و حداکثر ٥۰ ماه 
مقرری بیمه بیکاری دریافت می کند.

بر این اساس، بررسی وضعیت بیمه 
بیکاری در سال ۹٨ نشان می دهد که 
تعداد کل مقرری بگیران بیمه بیکاری 
۲٤٥ هزار و ۱۹۷ نفر بوده اســت که 
نسبت به سال ۹۷، میزان ۶.٥ درصد 
کاهش را تجربه کرده است. در بین 
استان های کشور، تهران، اصفهان و 
خراسان رضوی بیشــترین مقرری 

بگیران بیمه بیکاری را داشته اند.

مهر
خـــبـــر
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مالیات بر عایدی سرمایه، 
ادبیــات دیرینــه ای در 
نظام هــای مالیاتی جهان 
دارد، تاجایی که بسیاری از 
کشورها توسعه یافته، اخذ 
مالیات از عایدی سرمایه، 
پیشینه ای ۱۰۰ ساله دارد. 
در ایران نیز، بسیاری از کارشناسان حوزه 
اقتصاد معتقدند مالیات بر عایدی سرمایه 
یکی از شیوه های مؤثر برای جلوگیری از 
فعالیت های سوداگرانه، بازتوزیع درآمد در 
جامعه و تقویت فعالیت های مولد اقتصادی 

است.

یک تیر و دونشان دولت، با اخذ مالیات 
بر عایدی سرمایه

در همین راستا وحید عزیزی، کارشناس 
اقتصاد و حوزه مالیات های تنظیمی، در 
ارتباط با اخذ مالیات بر عایدی ســرمایه 
گفت: »در شرایط فعلی، اخذ مالیات های 
تنظیمی، نظیر مالیات بر عایدی سرمایه 
علاوه بر جلوگیری از جولان سوداگران در 
بازارهایی نظیر مسکن، می تواند منجر به 
کسب درآمدهای قابل توجه برای کشور 

شود. در حالی که هدف اصلی این دست 
مالیات ها کسب درآمد نیست.«

این کارشناس حوزه مالیات های تنظیمی 
در بیان تجربیات خارجی در زمینه مالیات 
بر عایدی سرمایه افزود: »یکی از معدود 
کشورهایی که اخیراً اخذ مالیات بر عایدی 
سرمایه را در دســتور کار قرار داده است، 
کشور اسپانیا است و تجربه بدست آمده 
از مقایسه دوران قبل و بعد از اخذ مالیات 
بر عایدی ســرمایه در این کشور، خبر از 
کاهش ۱۰ درصــدی در قیمت کالاهای 

مدنظر می دهد.«
بنابراین کارشناســان معتقدند تقاضای 
ســفته بازی و ســوداگری در بازارهای 
ســرمایه ای، با تعریف پایه های مالیاتی 
تنظیم گرانه مانند مالیات بر عایدی سرمایه 
قابل کنترل است. این مالیات امری مرسوم 
است و در بسیاری از کشورها در حال انجام 
است و زمینه سوداگری در بازارهای سکه، 

ارز، خودرو و … را می گیرد.
اما برای شناسایی این معاملات نیاز است 
که خرید و فروش آن در سامانه هایی کاملًا 
شفاف انجام شود تا امکان معامله در بازار 
سیاه از بین برود و با حذف دست دلالان 
در این بازارها، سرمایه ها به سمت تولید 

حرکت کند.

   قانــون اصلاح قانــون مبارزه با 
پولشویی ، گامی به سوی شفافیت 

خرید و فروش سکه و خودرو

قانون اصلاح قانون مبارزه با پولشویی سوم 
مهرماه ۱۳۹۷ در صحن مجلس به تصویب 
رســید و در تاریخ ۳ بهمن ۱۳۹۷ توسط 

ریاست جمهور ابلاغ شد.
این قانون که تحــت عنوان لایحه اصلاح 
قانون مبارزه با پولشویی به مجلس ارائه 
شــده بود با ۱٤ ماده تصویب و جایگزین 
قانون مبارزه با پولشــویی سابق )مصوب 
بهمن ٨۶( شد. قانون اصلاح قانون مبارزه 
با پولشــویی با تغییراتی نسبت به قانون 
قبلی، ســعی در تعیین جرایم دقیق تر و 
شفاف کردن معاملاتی که امکان پولشویی 

بیشتری در آن وجود دارد داشت.
درباره نحوه اجرای این رویکرد قانون در 
ماده ۱٤ الحاقی این قانون آمده اســت: 
»ماده ۱٤ آئین  نامه اجرایی این قانون ظرف 
مدت سه ماه از تاریخ لازم  الاجراء شدن این 
قانون توسط شورا تهیه می شود و پس از 
تأیید توسط رئیس قوه قضائیه به تصویب 

هیأت وزیران می رسد«.
هیأت وزیران نیز بعد از گذشــت حدود 
٨ مــاه از ابــلاغ قانون در جلســه مورخ 
۲۱/۰۷/۱۳۹٨ به پیشنهاد شورای عالی 
مقابله و پیشــگیری از جرایم پولشویی و 
تأمین مالی تروریســم و تأیید رئیس قوه 
قضائیه و به استناد ماده )۱٤( الحاقی قانون 
مبارزه با پولشــویی مصوب ۱۳۹۷، آئین 

نامه اجرایی این قانون را تصویب کردند.

   چه اقداماتی بر زمین مانده است؟

در این اجراییه برای هر کدام از وزارتخانه ها 
و ارگان های دولتی تکالیفی مقرر شده که 

باید آن را تا موعد مقرر به انجام برسانند.
به عنوان نمونه سازمان ثبت احوال کشور 
مکلف است ظرف شش ماه پس از تصویب 
این آئین نامه، پایــگاه یکپارچه اطلاعات 
هویتی اشخاص حقیقی ایرانی را به نحوی 
ساماندهی کند که همواره امکان استعلام 
برخط و بدون محدودیت آخرین اطلاعات 
پایه هویتی و مرتبطین آنها برای اشخاص 
مشمول فراهم باشد. این اطلاعات برای 
افراد حقوقی نام، نــام خانوادگی، کدملی 
و … بوده و این ســازمان بایــد تغییر در 
اطلاعات پایه هویتی اشخاص را در اختیار 
قرار دهــد. اما مهم تر از ثبــت اطلاعات، 
سامانه هایی است که در این آئین نامه برای 
ساماندهی و افزایش شفافیت بازارهای ارز، 

سکه و خودرو قرار داده شده است.

   تکالیف بر زمیــن مانده دولت در 
برابر شفافیت مبادله سکه و خودرو

در مــاده ۱٨ این آئین نامه آمده اســت: 
»وزارت صنعت، معــدن و تجارت مکلف 
است با همکاری بانک مرکزی جمهوری 
اســلامی ایــران، ظرف یک ســال پس 
از تصویب ایــن آئین نامــه، امکان ثبت 
سامانه ای )سیســتمی( معاملات سکه، 
فلزات و سنگ های گران قیمت و عتیقه 
جــات را از طریق ســامانه جامع تجارت 

فراهم کند«.
در ماده ۱۹ نیز آمده است »وزارت صنعت، 
معدن و تجارت مکلف اســت با همکاری 
وزارت کشور، گمرک جمهوری اسلامی 
ایران و اتاق اصناف ایران، ظرف یک سال 
پس از تصویب این آئین نامه، امکان ثبت 
سامانه ای )سیســتمی( معاملات خودرو 
و نیز فرش های گران قیمــت را از طریق 

سامانه جامع تجارت فراهم کنند«
همچنین در تبصره ای ذیل این ماه تاکید 
شده است که سامانه جامع تجارت باید به 
گونه ای راه اندازی گردد که زنجیره نقل و 
انتقالات خودرو و جزئیات معاملات آن اعم 
از مبلغ و طرفین معامله در این سامانه ثبت 
شود و همه اشخاص امکان ثبت معاملات 
خود را در این سامانه داشته باشند و پس از 
ایجاد امکان ثبت سامانه ای )سیستمی( 
در ســامانه موضوع این ماده، تخصیص 
یا تعویض پلاک خودرو توســط نیروی 
انتظامی جمهوری اسلامی ایران فقط پس 
از استعلام از این سامانه و در صورت ثبت 

معامله خودرو در آن صورت گیرد.
در شرایطی هنوز گام مؤثری در راستای 
ایجاد این سامانه ها صورت نگرفته است که 
این روزها قیمت سکه از ٨ میلیون و ۶۰۰ 

هزار تومان نیز فراتر رفته است.

تکلیفی که بر زمین مانده است؛ 

سامانه ثبت معاملات سکه در انتظار اقدام دولت
اقدام دولت در ایجاد سامانه ثبت معاملات سکه و خودرو 
براساس در آیین نامه قانون مبارزه با پولشویی، می تواند 
زمینه ساز برقراری مالیات بر عایدی سرمایه باشد اما 

دولت رغبتی به اجرای آن ندارد.
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تنها استارت آپ ایرانی منتخب در COLLISION ۲۰۲۰  کانادا
در کنفرانس COLLISION که یکی از مهم ترین رویدادهای استارت آپی در جهان است، امسال از ایران 
تنها، استارت آپ ترابرنت حضور دارد، به علاوه ترابرنت به عنوان یکی از استارت آپ های منتخبِ کنفرانس 
در حوزه Autotech  معرفی شده است. ترابرنت اولین شرکت  لجستیکی هوشمند ایرانی است، که با 
کسب عنوان استارت آپ منتخب در کنفرانس وب سامیت ۲۰۱۸،  برترین استارت آپ »جشنواره جایزه 

ملی لجستیک ایران« در ســال ۹۸ و کاندیدای بهترین های گروه خودرو و حمل و نقل آنلاین در سه دوره 
»جشنواره وب و موبایل ایران«، اکنون پرافتخارترین شرکت دانش بنیان کشور در حوزه حمل و نقل هوشمند 

جاده ای محسوب می شود.  
در کنفرانس COLLISION که یکی از مهم ترین رویدادهای استارت آپی در جهان است، امسال از ایران تنها، استارت آپ 

ترابرنت حضور دارد، به علاوه ترابرنت به عنوان یکی از استارت آپ های منتخبِ کنفرانس در حوزه Autotech  معرفی شده است. ترابرنت اولین 
شرکت  لجستیکی هوشمند ایرانی است، که با کسب عنوان استارت آپ منتخب در کنفرانس وب سامیت ۲۰۱۸،  برترین استارت آپ »جشنواره 
جایزه ملی لجستیک ایران« در سال ۹۸ و کاندیدای بهترین های گروه خودرو و حمل و نقل آنلاین در سه دوره »جشنواره وب و موبایل ایران«، 

اکنون پرافتخارترین شرکت دانش بنیان کشور در حوزه حمل و نقل هوشمند جاده ای محسوب می شود.  

علی رغم تصور عموم، اگر 
هدف شما کسب ثروت است، 

کارآفرینی یک گزینه امن 
محسوب نشده و ممکن است 

رسیدن به وضعیت مالی مناسب، 
به سال ها زمان نیاز داشته باشد

،،
فرصت امروز

یادداشـــت
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  1-شکست های زیادی 
را متحمل خواهید شد

آیا تصور مــی کنید که به 
محض ایجاد برنــد خود، 
سریعا رشد کرده و همه چیز 
مطابق میل شما جلو خواهد 
رفت؟ بدون شک در صورتی 
که چنین تصوری را دارید، ســخت در 
اشتباه بوده و جالب است بدانید که معمولا 
کارآفرین ها با برند نخست خود به نتیجه 
چندانی دســت پیدا نمی کنند. درواقع 
واقعیت حوزه کارآفرینی این است که با 
شکســت های متعددی مواجه خواهید 
شــد. به همین خاطر اگــر نمی توانید 
واکنش خوبی را نسبت به شکست های 
متعدد داشته باشــید، بهتر است که ابدا 
وارد این حوزه نشوید. نکته مهم دیگر این 
است که صرفا قبول شکست کافی نبوده 
و لازم است تا علی رغم تمامی مشکلات، 

همواره رو به جلو گام بردارید.

  2-کسب ثروت ممکن است بیش 
از حد طولانی شود

علی رغــم تصور عموم، اگر هدف شــما 
کسب ثروت است، کارآفرینی یک گزینه 
امن محسوب نشده و ممکن است رسیدن 
به وضعیت مالی مناسب، به سال ها زمان 
نیاز داشته باشد. در این رابطه تنها کافی 
است تا به داســتان زندگی کارآفرینان 
موفق جهان نگاهی بیندازید. رســیدن 

به ثروت برای آنها حداقل به ۱۰ ســال 
زمان نیاز داشته است. این امر به معنای 
آن خواهد بود که طی این ۱۰ سال شما 
با فشــار اقتصادی مواجه خواهید شد. 
همچنین کارآفرینی یک فعالیت مداوم 
محســوب شــده و حتی یک دوره عدم 
درخشــش، باعث خواهد شد تا شرکت 

شما در وضعیت بدی قرار گیرد.

  3-زندگی شخصی شما تحت تاثیر 
قرار خواهد گرفت

اگرچه همواره مثــال هایی تحت عنوان 
راهکارهای ایجاد تعادل میان کار و زندگی 
شــخصی معرفی می شــود، با این حال 
واقعیت این اســت که عملا ایجاد تعادل 
بین این دو بخش امکان پذیر نخواهد بود. 
درواقع شما حتما نیاز خواهید داشت تا به 
نوعی زندگی شخصی خود را فدا کرده و به 
این طریق به یک کارآفرین موفق تبدیل 
شــوید. درواقع برخــلاف کارمندها که 
زمان کار مشخصی را دارند، این امر برای 
کارآفرین ها کاملا متفاوت بوده و ممکن 
است حتی در روزهای تعطیل، مجبور به 
اقداماتی نظیر انجام سفرهای کاری برای 
عقد قراردادهای جدید کنند. همچنین با 
توجه به این امر که در سال های ابتدایی 
فعالیت خود، سودآوری چندامی را تجربه 
نخواهید کرد، این امر می تواند باعث شود 
تا زندگی شخصی شما با مشکلاتی همراه 
باشد. درواقع با انتخاب حوزه کارآفرینی، 
شــما دیگر نمی توانید به مانند یک فرد 
عادی زندگی کنید. با این حال این نکته 
را نیز فراموش نکنید که وضعیت مذکور 
به معنای فراموش کردن زندگی شخصی 
نبوده و همواره با اقداماتی می توان تاثیر 
زمان حضور خــود در کنار خانــواده را 
افزایش داد. درواقع تنها تلاش این است 
که به درک واقعی تری نسبت به شرایط 

کارآفرینی دست پیدا کنید.

  4-هیچ موفقیتی یک شــبه به 

دست نخواهد آمد
همه ما با ایــن دســته از خبرها مواجه 
شده ایم که ارزش سهام یک شرکت، طی 
چند روز با افزایشــی خیره کننده مواجه 
شــده اســت. اگرچه ممکن است تصور 

کنید که این امر به خاطــر تصمیماتی 
است که مدیر شرکت طی چند روز اخیر 
اتخاذ کرده اســت، با این حال واقعیت 
این است که نتیجه حال حاضر، حاصل 
تلاش چندین ســاله بــوده و در زمینه 

کارآفرینی، کســب نتایج ارزشــمند با 
اقدامات کوتاه مدت امکان پذیر نخواهد 
بود. بــه همین خاطر اگر صبــر کافی را 
نداشته باشید، مسیر طبیعی برای پدید 
آمدن نتایج طی نخواهد شــد که نتیجه 
آن عدم پیشرفت است. همچنین رسیدن 
به صندلی مدیریت یک شــرکت، هدف 
نهایی نبوده و شما باید به صورت مداوم، 
ســطح خود را ارتقا دهیــد. در غیر این 
صورت در مدت زمانی کوتاه، ســرمایه 
گذارها و اعضای هیأت مدیــره اقدام به 
اخراج کردن شــما خواهند کرد. این امر 
در حالی اســت که یک کارمند به علت 
ثابت بــودن اقدامات خــود، معمولا به 
 ارتقای ســطح، نیاز چندانی را نخواهد

داشت.

   5-همه چیز مطابق انتظار شما جلو 
نخواهد رفت

نکته بســیار مهــم این اســت که یک 
کارآفریــن نباید هیچ گاه ناامید شــود. 

درواقع این امر کاملا طبیعی اســت که 
حتی بیشتر چیزها مطابق انتظارات شما 
پیش نرود. تحت این شــرایط ضروری 
است تا شخصیتی داشته باشید که سریعا 
بتواند تغییــرات لازم را اعمال کرده و از 
قبول شرایط جدید، واهمه نداشته باشد. 
همچنین به این نکته توجه داشته باشید 
که آگاهــی از اخبار مختلــف، می تواند 
آرامش شما را مختل کند. به همین خاطر 
اگر فردی باشــید که در برابر دغدغه ها 
سریعا دچار اســترس می-شود، بدون 
شــک فردی مناســب برای کارآفرینی 

نخواهید بود.
در نهایت توجه داشــته باشید که برای 
درخشــش در هر حوزه ای، لازم است تا 
شرایط آن را قبول کرده و تمام تلاش خود 
را انجام دهید. درواقع کارآفرینی را باید 
جزو سخت ترین شغل ها دانست و این 
امر ابدا به معنای پشت میز نشینی و در 
اختیار داشتن درآمد بالا از همان ابتدای 

کار نخواهد بود.

رویاهایی که محقق نمی شود؛ 

نیمه تاریک کارآفرینی
اگرچه برای بسیاری از افراد کارآفرینی یک شغل رویایی تصور 
می شود، با این حال واقعیت به این زیبایی نبوده و باید توجه 
داشته باشید که بیش از نیمی از افراد، به موفقیت لازم دست 
پیدا نمی کنند. درواقع علت این تصور غلط به این خاطر است 
که تنها شرایط حال حاضر کارآفرین هایی نظیر جف بزوس را 
مورد بررسی قرار داده و عملا از مسیری که آنها برای رسیدن 
به سطح فعلی طی کرده اند، غافل هستیم. همین امر نیز باعث 
شده است تا در این مقاله به بررسی سختی های راه که از آنها 

به عنوان نیمه تاریک کارآفرینی نام برده می شود، بپردازیم.

توجه داشته باشید که 
برای درخشش در هر 

حوزه ای، لازم است 
تا شرایط آن را قبول 

کرده و تمام تلاش خود 
را انجام دهید. درواقع 
کارآفرینی را باید جزو 

سخت ترین شغل ها 
دانست

دیجیتال مارکتینگ در دوران کرونا!

هر چیزی که شما نیاز دارید درباره بازاریابی کسب وکار خود 
در طی کرونا ویروس بدانید و اینکه چرا بیش از همیشه مهم 

است که به تلاش  های بازاریابی خود ادامه دهید!

اطلاعات زیادی در مورد کووید ۱۹ وجود ندارد. فقط این موارد :  اینکه چطور از آن پیشگیری 
کنید، روش شستشوی دست به چه صورت است، فاصله گذاری اجتماعی چه تاثیری دارد و 

اینکه اگر شما مبتلا به این ویروس شدید چه اقداماتی باید انجام دهید.
خارج از نگرانی  های شخصی، نگرانی  های حرفه  ای برای صاحبان کسب و کار های کوچک 
وجود دارد که تلاش می  کنند تاثیر مالی بر کسب  و کار خود را در طول این زمان به حداقل 

برسانند.
اگر صاحب کسب  و کار کوچکی هستید، احتمالا سوالات مانند نمونه های زیر در ذهن خود 

دارید:
کووید ۱۹ چه تاثیری روی کسب  و کار من خواهد داشت؟
در این زمان چگونه باید کسب  و کار خود را بازاریابی کنم؟

آیا در این دوران هم می توانم کسب وکار خود را بازاریابی کنم؟
پاسخ به سوال آخر »بله« است و به این دلیل است که :

در مواقع این چنینی برخی از کسب و کارها تمایل به عقب کشیدن و یا توقف بازاریابی خود 
دارند، در حالی که باهوش ترین کسب و کارها از آن به عنوان فرصتی برای حرکت رو به جلو 

استفاده می  کنند.
شما جزء کدام یک از این دسته هستید؟

شما به عنوان صاحب کسب  و کار دو گزینه پیش رو دارید:
روش ۱ : به عنوان یک قربانی شرایط را قبول کنید و تمام تلاش  های بازاریابی 

خود را متوقف کنید.
روش۲ : به رشد کســب وکار خود ادامه دهید و از این فرصت حداکثر استفاده را 

بکنید.
حالا، ممکن است فکر کنید، ” بله، من ترجیح می  دهم تلاش خود را ادامه دهم، 
اما چطور این کار را انجام دهم؟ چطور می  توانم دیجیتال مارکتینگ را در کرونا به 

بهترین شکل ادامه دهم ؟
اگر ماسک و یا ضد عفونی  کننده دست می  فروشید، احتمالا نیازی به خواندن این 

مقاله ندارید! در غیر این صورت با ما همراه باشید تا به این سوالات پاسخ دهیم.
استراتژی  های دیجیتال مارکتینگ و کرونا که می  توانید از آن استفاده کنید.

  1.  بازاریابی شبکه  های اجتماعی
مردم اکنون بیش از همیشه زمان زیادی را در فضای مجازی سپری می  کنند. با تعداد 
زیادی از بزرگسالان که در خانه کار می  کنند، بچه  هایی که از خانه در کلاس شرکت 
می کنند و به طور کلی همه مردم تلاش می  کنند تا حد ممکن در خانه بمانند، به همین خاطر 
در حال حاضر مردم به شبکه های اجتماعی چسبیده اند! با افزایش دسترسی، تعامل و زمان 
صرف شده در شبکه های اجتماعی، چرا صاحب یک کسب  و کار اکنون باید تصمیم بگیرد که 
تلاش  های بازاریابی خود را متوقف کند؟ برند خود را در جایی که مخاطب هدف شما در حال 

پرسه زدن است قرار دهید.

)SEO( 2.بهینه سازی موتور جستجو سئو  
با توجه به ماهیت کسب  و کار شــما، آیا این احتمال وجود دارد که مشتریان محصول و یا 
خدمات شما را در گوگل جستجو کنند؟ اگر اینطور است، SEO یک فرآیند است که می  
تواند به وب سایت شما کمک کند تا در رتبه  های برتر صفحه نتایج گوگل حضور پیدا کند. 
افرادی که قبلا با )سئو( SEO  و تولید محتوا با سئو آشنایی دارند، می دانند که این یک فرآیند 
است که می  تواند کمی زمان ببرد مگر اینکه رقبای شما تلاش های خود را متوقف کنند. این 
دقیقا همان چیزی است که برای بسیاری از مشتریان ما اتفاق می  افتد؛ رقبای آن ها تلاش  
های دیجیتال مارکتینگ خود را کاهش می  دهند و باعث می  شوند که مشتریان ما با سرعت 

بیشتری در گوگل رنک بگیرند.

  3. بازاریابی ایمیلی
به عنوان صاحب کسب  و کار، آیا تا به حال درباره مخاطبین خود چیزی یاد گرفتید؟ آیا زمان 

B۲C  یا  B۲B خوبی برای توقف روابط با مشتریان بالقوه وجود دارد؟ کسب و کار شما چه
باشد، بازاریابی ایمیلی می  تواند راه خوبی برای ارتباط با مشتریان شما باشد. برای کسب و 
کارهای B۲B این فرصت وجود دارد که مشتریان موجود خود را از طریق خبرنامه های ایمیل 
پرورش دهند. برای شرکت  های B۲C و تجارت الکترونیکی، درک کنید که مصرف کنندگان 
از برند های قابل اعتماد خرید می کنند. اعتماد مشتری به برند در تمام طول عمر کسب  و 
کار شما در حال حاضر و بعد از دوران کرونا ارزشمند است، پس چرا از الان برای برای ایجاد 

موفقیت طولانی  مدت استفاده نکنید؟ بازاریابی ایمیلی راهی خوب برای انجام این کار است.

  نکاتی برای چگونگی اجرای فعالیت های دیجیتال مارکتینگ و کرونا
در حالی که بسیاری از مردم اقدامات احتیاطی بر علیه کروناویروس انجام می  دهند، مهم است 
که به خاطر داشته باشید که بسیاری از مردم به این بیماری دچار شده اند و یا کسی را می 
 شناسند که به آن مبتلا شده است. به عنوان یک برند، حفظ سطح حساسیت پیام  های شما 
مهم است. اما اجازه ندهید این ترس شما را فراری دهد! نشان دادن همدلی می  تواند باعث 
شود یک مصرف کننده طرفدار شما باشد و به برند شما احترام گذاشته و به شما توجه ویژه 
ای نسبت به رقبا داشته باشد. بیایید به چند نکته دیگر درباره دیجیتال مارکتینگ و کرونا 

نگاهی داشته باشیم.

  از هشتگ های مرتبط استفاده کنید.
همانطور که گفتیم، در این مدت از شبکه های اجتماعی بیشتر استفاده می شود. یک راه برای 
به حداکثر رساندن مخاطبان در شبکه اجتماعی استفاده از هشتگ های مربوطه است. این به 
شما کمک می  کند تا برند خود را به افراد بیشتری معرفی کنید. برخی از هشتگ های خوب 
برای شروع می تواند هشتگ #در_خانه_بمانیم باشــد که برای جلوگیری از شیوع کرونا 

استفاده می شود.

  در مورد نحوه برخورد کسب وکارتان با کرونا نگران نباشید.
به این فکر کنید که کسب وکار شما چطور به مردم خدمات ارائه می کند ؟ آیا کاری هست که 
شما بتوانید به شکل دیگری انجام دهید؟ به عنوان مثال، بسیاری از رستوران ها سالن های 
غذاخوری خود را بسته اند و در عوض خدمات تحویل درب منزل را ارائه می  کنند. این موضوع 
برند آن ها را در نظر مردم محبوب می کند در حالی که هنوز می توانند درآمد کسب کنند. 
حتی اگر تمام کاری که می توانید انجام دهید این است که اجازه دهید تیم شما از خانه کار 
کند این پیغام را به مشتریان خود برسانید! اجازه دهید آن  ها بدانند که شما سهم خود را برای 
پایان دادن به COVID۱۹ انجام می  دهید و هنوز فعالیت خود را ادامه می دهید تا به آن ها 
کمک کنید. مشتریان از ارتباط شما با دنیای خارج از حوزه کاری تان خوشحال خواهند شد.

پنتازوم
گــــــزارش

استارت آپ

گزارش های متعدد از 
مشکلات بزرگ ترین 

کارگزاری  کشور

مدیران »مفید« 
پاسخگو نیستند

در دو ســال اخیــر، بازار ســرمایه 
رشد زیادی را شــاهد بوده و تعداد 
سرمایه گذاران در این بازار افزایش 
یافته است. در گزارش های قبل نیز، به 
موضوع رشد همگام نهادهای مرتبط 
با بورس، اشاره شــد. اما مشکلات 
کارگزاری ها، که یکی از اصلی ترین 
نهادهای مرتبط با بازار سهام هستند، 

همچنان پابرجا است.
گلایه های متعددی از سوی برخی 
از مردم و سرمایه گذاران درخصوص 
مشکلات سیستم های کارگزاری با 
پایگاه خبری اقتصادآنلاین مطرح 

شده است.
 باوجود این شکایات و صحبت های 
حسن قالیباف اصل، رییس سازمان 
بــورس و اوراق بهادار در نشســت 
خبری دیــروز خود، مبنــی بر لغو 
مجوز کارگزارانی که نتوانند با رشد 
بازار ســرمایه، خود را توسعه دهند 
و کیفیت خدمات را بالا برند، موانع 

هنوز وجود دارد.
طبیعی اســت که با افزایش تعداد 
سرمایه گذاران، مراجعه برای دریافت 
خدمات از ســوی کارگزاری ها نیز 
افزایش می یابد. بنابراین، کارگزاری ها 
باید زیرساخت های مناسبی را برای 
افراد فراهم کنند تا ثبت سفارش ها 
برای خرید و فروش سهام، مشاوره، 
دریافت اعتبــار و... راحت تر صورت 

گیرد. 
اما این اقدامات برای افزایش کیفیت 
نه تنها صورت نگرفته اســت، بلکه 
مشکلات نیز بیشتر شــده است و 

برخی را با زیان مواجه کرده است.
در روزهای اخیر، گلایه های متعددی 
از سیســتم اولین کارگزاری کشور 
شده اســت. کارگزاری مفید، یکی 
از شــناخته ترین کارگزاری هــا در 
کشور اســت و تعداد زیادی از مردم 
به دلیل شهرت این کارگزاری به آن 
مراجعه می کنند.  کارگزاری مفید، 
حدود ۲۰ درصــد از معاملات بازار 
سهام را به خود اختصاص می دهد. 
اما مشکلات سیستم های آن، هنوز 
پابرجا است. مدیران این کارگزاری 
پاسخگویی مناسبی درخصوص این 
موضوع نداشته و راهکاری برای رفع 
نارضایتی های سرمایه گذاران درنظر 

نگرفته اند. 
با اختلالات سیستم کارگزاری، امکان 
ثبت ســفارش برای سرمایه گذاران 
سخت می شــود و ضررهای زیادی 
را به آنهــا وارد می کند. بســیاری 
از افراد، بــه دلیل ایــن اختلالات 
دچار مشکل شــده و برخی، قطعی 
ســرویس های کارگــزاری مفید را 
باعث زیان سبد سهام شان می دانند. 
تعداد گزارش هایی که در این زمینه 
به اقتصاد آنلاین ارسال شده نسبتا 
بالاست. در حال حاضر به دلیل رشد 
بازار سرمایه و تداوم ورود افراد به این 
بازار، سود زیادی نصیب کارگزاری ها 
به خصــوص کارگزاری های بزرگ 
ماننــد مفید می شــود. بســیاری 
از کارشناســان کارمزد تقریبا یک 
درصدی کارگزاران از معاملات سهام 
را )خرید و فــروش( را گران ارزیابی 

می کنند. 
بدیهی اســت کارگزاری های بزرگ 
مانند مفید باید به ارتقای سیستم ها 
و کیفیت خدمات خود فکر کنند و 
در صورت بروز مشــکل، به سوالات 
ســرمایه گذاران پاســخ دهند. اما 
تاکنون اقدامی درخصوص دو مورد 

اشاره شده انجام نشده است.

اقتصاد آنلاین
تحلیــل بورس

ISFAHAN
N E W S
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